
Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR XLV/18

z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60

21 lutego 2018 r.

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków – lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:
- Burmistrz Miasta Augustowa,
- Skarbnik Miasta,
- pracownicy Urzędu Miejskiego,
- goście,
- mieszkańcy,
- przedstawiciele prasy.

Obrady rozpoczęto 21.02.2018 r. o godz.16.03
i zakończono 22.02.2018 r. o godz. 00.35
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Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  Augustowa  od  ostatniej  sesji  Rady

Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a) rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa,
b) rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa,
c) rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa,
d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama

nieruchomość,
e) ustalenia  Strefy  Płatnego  Parkowania  w  Augustowie  oraz  wysokości  stawek  opłat

za parkowanie  pojazdów  samochodowych  na  drogach  publicznych  w  Strefie  Płatnego
Parkowania i sposobu ich pobierania,

f) określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji Gminy
Miasta Augustów,

g) zmiany uchwały Nr XX/170/16 Rady Miejskiej  w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r.
w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji,

h) zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji
urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2016-2020, 

i) zmieniająca Uchwałę nr XLIV/426/18 Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie udzielenia
pomocy  finansowej  przez  Gminę  Miasto Augustów  Powiatowi  Augustowskiemu  na
realizację  zadania  inwestycyjnego  pn:  "Przebudowa  ulicy  powiatowej  nr 2508 B
Głowackiego oraz odcinka ulicy powiatowej nr 2528 B Młodości w Augustowie",

j) udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę  Miasto  Augustów  Powiatowi
Augustowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego pn: "Przebudowa ulicy powiatowej
nr 2510B - Hoża - odcinek od ul. 3 Maja do ul. Licealnej oraz ulicy powiatowej nr 2521 B
- Licealna w Augustowie,

k) określenia  zasad,  sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania,  rozkładania  na  raty,
niedochodzenia  należności  pieniężnych,  mających  charakter  cywilnoprawny,
przypadających Miastu Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym.

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
7. Przyjęcie protokołów z obrad: XLIII sesji RM z 28.12.2017 r. i XLIV sesji z 16.01.2018 r.
8. Zapytania i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1
Otwarcie obrad. 
/Czas otwarcia obrad w systemie eSesja /0:06/.

Obrady XLV sesji Rady Miejskiej  w Augustowie otworzył  Pan Filip Jerzy Chodkiewicz –
Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał Państwa Radnych, Pana Burmistrza, pracowników
Urzędu  Miejskiego,  gości,  mieszkańców,  którzy  dzisiejsze  obrady  śledzą  za pośrednictwem
transmisji /0:06/.
Zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad.
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Ad. pkt 2 
Przyjęcie porządku obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu porządku obrad /0:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany
porządek obrad /zał. nr 2/ i zapytał, czy ktoś chciałby wnieść do niej jakieś zmiany /0:36/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz  zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad
głosowania nad zmianą w składzie  Komisji  Rewizyjnej  i  głosowania nad odwołaniem z jej
składu Pana Radnego Wojciecha Krzywińskiego /0:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:09/.

Pani Radna Sylwia Bielawska zgłosiła wniosek formalny o umieszczenie w porządku obrad
dyskusji nad pakietem antysmogowym przygotowanym przez Radnych Klubu Nasze Miasto.
Zaproponowała wprowadzenie ww. dyskusji  po rozpatrzeniu wszystkich projektów uchwał /
1:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  zrozumiał, że Pani Radna
Sylwia  Bielawska  wnosi  o  dyskusję  nad  pakietem  antysmogowym  w  punkcie  6  porządku
obrad /1:34/.

Pani Radna Sylwia Bielawska przychyliła się do wypowiedzi Pana Przewodniczącego /1:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:47/.

Pan Sebastian  Piekarski  –  Radca  Prawny  w imieniu  Burmistrza  Miasta  zgłosił  wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie:
- przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części
miasta Augustowa zwanego „Złoże borowiny – Silikaty”,
- przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części
miasta Augustowa dla terenów położonych częściowo w rejonie rzeki Netty i jeziora Necko
oraz częściowo w rejonie Al. Kard. Wyszyńskiego, ulicy Sportowej, Tytoniowej,  Zdrojowej,
Hotelowej,  M. Konopnickiej,  Letniskowej,  Zacisze,  Nadrzecznej,  Mostowej,  Szpitalnej,
Zarzecze, Partyzantów, zwanego „Al. Kard. Wyszyńskiego – Strefa „A” – jezioro Necko”,
- zmiany Uchwały Nr XLIV/421/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 16 stycznia 2018 r.
w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone
przez Miasto Augustów, 
- uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie miasta Augustowa w 2018 roku,
- zmiany uchwały nr XLII/401/2017 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 11 grudnia 2017 r.
w sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych Miasta Augustowa na 2018 rok,
-  określenia  zasad  wyznaczenia  składu  oraz  zasad  działania  Komitetu  Rewitalizacji  Gminy
Miasta Augustów,
- zmiany uchwały Nr XX/170/16 Rady Miejskiej  w Augustowie z  dnia 2 marca 2016 r.  w
sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji,
- zmian budżetu miasta na rok 2018,
- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031,
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- zmiany w uchwale Nr XX/166/16 Rady Miejskiej  w Augustowie z  dnia 2 marca 2016 r.
w sprawie Statutu Miasta Augustowa,
- ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, których zarządcą
jest Burmistrz Miasta Augustowa /1:51/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:46/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska  poprosiła,  aby projekt  uchwały w sprawie uchwalenia
programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt
na terenie  miasta  Augustowa  w  2018  r.  był  rozpatrywany  w  podpunkcie  d,  ponieważ
Pełnomocnik  Burmistrza  ds.  opieki  nad  zwierzętami  prosiła  o  wcześniejszą  debatę  nad
projektem uchwały /4:01/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zaproponował
potraktowanie ww. apelu, jako prośby technicznej. Poprosił Państwa Radnych, żeby zgłaszali
się do głosu poprzez system eSesja /4:22/.

Pan  Radny  Piotr  Piłasiewicz  doprecyzował  swój  wniosek  formalny,  aby  dyskusja  nad
zmianami w składzie Komisji Rewizyjnej odbyła się po punkcie trzecim /5:44/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  kolejna
zmiana w porządku obrad  jest  doprecyzowaniem wniosku formalnego  Pana Radnego Piotra
Piłasiewicza Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad wraz ze zmianami /5:59/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska  zgłosiła uwagę techniczną, ponieważ jest obecna na
sesji, a nie ma Pana Radnego Artura Kleczkowskiego /6:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poprosił o wprowadzenie
zmiany w systemie /7:03/. 

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie
porządek obrad wraz ze zmianami. Poprosił Państwa Radnych o podniesienie ręki i naciśnięcie
stosownego przycisku w systemie eSesja /8:28/.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz,  Adam Cilulko,  Tomasz Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Paweł  Kotwica,  Joanna  Lisek,
Bożenna Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,
Józef Świątkowski, Adam Wysocki
PRZECIW (1) 
Wojciech Szymon Krzywiński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Dariusz Ostapowicz, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki 
NIEOBECNI (2) 
Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki
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Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  porządek
obrad, ze zmianami,  został  przyjęty  15  głosami  za,  przy  1  głosie  przeciwnym  i  3  głosach
wstrzymujących się /9:18/.

Ad. pkt 3
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  Augustowa  od  ostatniej  sesji  Rady
Miejskiej. 
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punkty poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza
Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej, za okres od 10.01 do 15.02.2018 r.: /9:33/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu 3 porządku obrad, którym jest sprawozdanie
z działalności  Burmistrza  Miasta  Augustowa od ostatniej  sesji  Rady Miejskiej.  Zapytał,  czy
Państwo Radni mają pytania do sprawozdania, czy Pan Burmistrz chciałby je uzupełnić /9:33/.

Pan  Wojciech  Walulik  –  Burmistrz  Miasta  poinformował  o  działaniach  zmierzających
do zmniejszenia  zanieczyszczenia  powietrza  w  Augustowie,  iż  gazyfikacja  naszego  miasta
stała się  faktem.  Poinformował,  że  w  poniedziałek  zostały  wręczone  stypendia  Burmistrza
Miasta w  dziedzinie sportu, kultury, sztuki /10:03/.

W dyskusji dotyczącej sprawozdania Burmistrza Miasta Augustowa zabrali głos:

Pani Emilia Słucka – Kierownik Wydziału Promocji Turystyki Kultury /12:31/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /12:48/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /13:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /13:47/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /13:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /14:29/.

Pan Radny Adam Wysocki /14:34/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /15:26/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /15:30/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /15:44/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /16:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /16:31/.

Pan Radny Tomasz Miklas /16:38/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /16:46/.
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Pan Radny Tomasz Miklas /16:49/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /17:21/.

Pan Radny Tomasz Miklas /17:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /17:46/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /17:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /18:17/.

Pan Andrzej Koronkiewicz - Radny Sejmiku Samorządowego Województwa Podlaskiego /
18:39/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /19:32/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /19:43/.

Pan Andrzej Koronkiewicz - Radny Sejmiku Samorządowego Województwa Podlaskiego /
20:00/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /20:31/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /21:21/.

Pan Andrzej Koronkiewicz - Radny Sejmiku Samorządowego Województwa Podlaskiego /
21:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /21:59/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /22:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /22:33/.

Pan Radny Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju /22:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /23:21/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /23:39/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /24:29/.

Mieszkaniec miasta /24:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /26:05/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /26:09/.
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Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /28:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /34:12/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /34:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /34:49/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /34:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /35:45/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /35:47/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /38:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /35:45/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /35:48/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /38:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /40:22/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /40:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /41:45/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /41:51/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /41:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /44:11/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /44:14/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /45:08/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /45:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /45:28/.

Pan Tadeusz Jaworski /45:55/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /46:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /49:09/.

Pan Andrzej Koronkiewicz - Radny Sejmiku Samorządowego Województwa Podlaskiego
49:18/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /50:15/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /50:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /50:56/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /51:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /52:02/.

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju /52:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /53:22/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /53:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /54:49/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /55:44/.

Ad. pkt 4.
Dyskusja na temat zmian w składzie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie. 
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego dyskusji w sprawie zmian w składzie
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie: 55:52/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 4 porządku obrad, tj. do dyskusji na temat zmian
w składzie  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Augustowie.  Przypomniał,  że  Pan Radny
Piotr Piłasiewicz wnioskował o odwołanie Pana Radnego Wojciecha Szymona Krzywińskiego.
Poprosił o uzasadnienie wniosku /55:52/.

Pan  Radny  Piotr  Piłasiewicz  poinformował,  że  na  poprzednim  posiedzeniu  Komisji
Rewizyjnej  odbyło się głosowanie nad odwołaniem Pana Radnego z funkcji Przewodniczącego.
Przypomniał, że Pan Radny wtedy złożył zapewnienie, że taki wniosek wpłynie przed sesją.
Wyjaśnił,  że  skoro  taki  wniosek  nie  wpłynął,  to  zgłosił  go,  aby  był  przegłosowany,
przedyskutowany. Zwrócił uwagę, że jest to sprawa nierozerwalnie związana z dyskusją, która
przed  chwilą  miała  miejsce  na  sesji.  Nawiązał  do  słów  Pana  Radnego,  bo  zdziwienie  i
dezaprobaty nie  budzi  gazyfikacja,  nie  budzą podjęte  działania,  tylko forma zatrudnienia  w
spółce miejskiej, gdzie jednego dnia Rada Nadzorcza tworzy nowe stanowisko, a drugiego dnia
Pan  Radny  zgłasza  się  do  pracy.  Poinformował,  że enigmatycznie  Przewodniczący  Rady
Nadzorczej  Pan  Chmielecki  wypowiedział  się  w  Przeglądzie  Powiatowym,  że każdy  mógł
zgłosić się na to stanowisko, co nie jest   prawdą, ponieważ specjalnie zostało stworzone to
stanowisko. Poprosił o szczerość i uczciwość w tym co robimy i co mówimy /56:17/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /57:40/.

Pan Radny Wojciech Krzywiński /57:43/.



9

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:00:44/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /1:01:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:02:43/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:03:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:03:31/.

Pan  Andrzej  Chmielecki  –  Radca  Prawny,  Przewodniczący  Rady  Nadzorczej  MPEC
„GIGA” Sp. z o.o. /1:03:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:05:46/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /1:05:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:06:22/.

Pan  Andrzej  Chmielecki  –  Radca  Prawny,  Przewodniczący  Rady  Nadzorczej  MPEC
„GIGA” Sp. z o.o. /1:06:26/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:09:22/.

Pan  Andrzej  Chmielecki  –  Radca  Prawny,  Przewodniczący  Rady  Nadzorczej  MPEC
„GIGA” Sp. z o.o. /1:10:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:10:24/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:10:30/.

Pan  Andrzej  Chmielecki  –  Radca  Prawny,  Przewodniczący  Rady  Nadzorczej  MPEC
„GIGA” Sp. z o.o. /1:15:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:20:38/.

Pan Radny Piotr Pilasiewicz /1:20:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:21:19/.

Pan  Andrzej  Chmielecki  –  Radca  Prawny,  Przewodniczący  Rady  Nadzorczej  MPEC
„GIGA” Sp. z o.o. /1:21:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:22:14/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:22:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:24:24/.



10

Pan  Andrzej  Chmielecki  –  Radca  Prawny,  Przewodniczący  Rady  Nadzorczej  MPEC
„GIGA” Sp. z o.o. /1:24:26/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:27:32/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:27:38/.

Pan  Andrzej  Chmielecki  –  Radca  Prawny,  Przewodniczący  Rady  Nadzorczej  MPEC
„GIGA” Sp. z o.o. /1:28:13/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:28:37/.

Pan  Andrzej  Chmielecki  –  Radca  Prawny,  Przewodniczący  Rady  Nadzorczej  MPEC
„GIGA” Sp. z o.o. /1:28:40/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:28:49/.

Pan  Andrzej  Chmielecki  –  Radca  Prawny,  Przewodniczący  Rady  Nadzorczej  MPEC
„GIGA” Sp. z o.o. /1:28:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:29:32/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:30:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:31:02/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /1:31:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:31:54/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz zgłosił wniosek o przejście do głosowania/1:32:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  przypomniał, że wniosek
Pana Radnego  dotyczył  zmiany  składu  Komisji  Rewizyjnej.  Poprosił  o  doprecyzowanie
wniosku /1:32:30/.

Pan  Radny  Piotr  Piłasiewicz  wyjaśnił,  że  wniosek  dotyczy  odwołania  Pana  Radnego
Wojciecha Krzywińskiego ze składu Komisji Rewizyjnej /1:32:40/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  wniosek  pod
głosowanie. Zapytał, kto z Państwa Radnych jest za zmianą w Komisji Rewizyjnej polegającej
na usunięciu z jej składu Pana Radnego Wojciecha Szymona Krzywińskiego. Poprosił Państwa
Radnych o podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego przycisku w systemie eSesja /1:32:47/.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
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Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Paweł  Kotwica,  Piotr  Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska 
PRZECIW (6) 
Wojciech Szymon Krzywiński, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Józef Świątkowski,
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Adam Cilulko, Joanna Lisek, Tomasz Miklas, Adam Wysocki
NIEOBECNI (2) 
Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska
zdecydowała o zmianie składu Komisji Rewizyjnej /1:33:48/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz  zgłosił  wniosek formalny o przeprowadzenie głosowania nad
powołaniem nowego członka Komisji Rewizyjnej. Zaproponował ogłoszenie pięciominutowej
przerwy w obradach /1:34:02/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  ogłosił  przerwę  w
obradach /1:34:19/.

Przerwa /1:34:19 - 1:47:02/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  wznowił  obrady  po
przerwie.  Przypomniał,  że Pan Radny Piotr  Piłasiewicz zgłosił  dwa wnioski:  jeden wniosek
dotyczył usunięcia członka Komisji Rewizyjnej, a drugi uzupełnienia jej składu. Zapytał, kto z
Państwa Radnych chciałby zgłosić kandydata do Komisji Rewizyjnej /1:47:02/.

Pan  Radny  Jacek  Truszkowski  zgłosił  kandydaturę  Pana  Radnego  Wojciecha  Szymona
Krzywińskiego /1:47:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:47:57/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz zgłosił kandydaturę Pana Radnego Tomasza Miklasa /1:48:10/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  Pana  Radnego
Wojciecha Krzywińskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie /1:48:18/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński wyraził zgodę /1:48:53/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  Pana  Radnego
Tomasza Miklasa, czy wyraża zgodę na kandydowanie /1:48:55/.

Pan Radny Tomasz Miklas wyraził zgodę /1:49:03/.

W dyskusji na temat regulaminu głosowania zabrali głos:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:49:05/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /1:50:04/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:50:41/

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /1:51:07/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:51:30/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /1:51:59/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /1:52:57/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /1:53:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:53:30/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:53:53/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /1:54:00/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:54:05/.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie
kandydaturę  Pana  Radnego  Wojciecha  Szymona  Krzywińskiego.  Zapytał,  kto  z  Państwa
Radnych  jest  za  przyjęciem  Pana  Radnego  Wojciecha  Szymona  Krzywińskiego  w  poczet
członków Komisji Rewizyjnej. Poprosił o podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego przycisku
w systemie eSesja /1:54:09/.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Adam  Cilulko,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Dariusz  Ostapowicz,  Józef  Świątkowski,
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki 
PRZECIW (9)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Paweł  Kotwica,  Piotr  Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Adam Wysocki
NIEOBECNI (2) 
Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że kandydatura
Pana Radnego Wojciecha Szymona Krzywińskiego nie uzyskała większości głosów /1:54:53/. 

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej poddał  pod głosowanie
kandydaturę  Pana  Radnego  Tomasza  Miklasa.  Zapytał,  kto  z  Państwa  Radnych  jest  za
przyjęciem Pana Radnego Tomasza Miklasa w poczet członków Komisji Rewizyjnej.  Poprosił
o podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego przycisku w systemie eSesja /1:55:04/.
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Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz,  Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Paweł  Kotwica,  Dariusz  Ostapowicz,
Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,
Józef Świątkowski, Bogdan Wierzbicki 
NIEOBECNI (2) 
Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że Pan Radny
Tomasz Miklas wszedł w skład Komisji Rewizyjnej /1:55:41/. 

Ad.pkt 5 
Interpelacje i zapytania radnych.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  kto  z  Państwa
Radnych chciałby złożyć interpelacje. Poinformował, że zgłaszanie się do głosu poprzez system
eSesja uporządkuje dyskusję i pozwoli wykorzystać zalety systemu /1:56:00/.

Pan Radny Jacek Truszkowski poruszył następujące sprawy:
1. Zapytał, w imieniu mieszkańców, kiedy można liczyć na jakąś decyzję odnośnie do programu
dofinansowania  do  pieców  centralnego  ogrzewania,  która  miała  miejsce  jakiś  czas  temu,
gdyż mieszkańcy chcą zabezpieczyć się finansowo i pytają, kiedy to może nastąpić. 

2. Przypomniał,  że  ok.  2  lata  temu wnioskował  o  ograniczenie  prędkości  na  ul.  Obrońców
Westerplatte, ponieważ na skrzyżowaniu tej ulicy z ulicą Wybickiego i Prądzyńskiego często
dochodzi do wypadków. Jedyne co wtedy można było zrobić, to postawić znak ograniczający
prędkość do 40 km/h. W zeszłym tygodniu powstała inicjatywa na temat wystosowania pisma
do Głównego Inspektoratu Transportu Drogowego o postawienia w tamtym miejscu fotoradaru.
Zebrano ok. 200 podpisów i jutro Inspektorat o godz. 10.00 ma przeprowadzić wizję lokalną.
Pan Radny zwrócił się z prośbą do Burmistrza Miasta, aby wystąpił w jego imieniu, ewentualnie
w imieniu Radnych o wystosowanie pisma do Inspektoratu dot. ustawienie fotoradaru /1:56:40/.

Pan Radny Wojciech  Krzywiński  poinformował,  że  przedwczoraj  wpłynęła  skarga  jednej
z mieszkanek  Augustowa  na  temat  prowadzenia  działalności  przez  Pana  Radnego  Tomasza
Dobkowskiego.  Mieszkanka  twierdzi,  że  firma  Pana  Dobkowskiego  wykonuje  działalność
gospodarczą na mieniu komunalnym, sprzedaje paliwo dla spółek miejskich, w związku z tym
wnosi  o  wygaśniecie  mandatu  Pana  Radnego  Tomasza  Dobkowskiego.  Zapytał,  czy  taka
sprzedaż  ma miejsce,  na  jakiej  podstawie,  czy  firma  Pana  Dobkowskiego  brała  udział  w
przetargach na sprzedaż  paliwa,  czy są na to  jakieś  dowody w postaci  umów bądź faktur  /
1:58:53/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska poruszyła następujące sprawy:
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1. Poprosiła o udzielenie informacji,  czy została podpisana umowa na modernizację Żłobka,
czy znany jest  harmonogram prac,  czy  w związku ze  zwłoką na  podpisanie  tej  umowy nie
będzie zagrożenia, żeby modernizacja była wykonana w okresie wakacyjnym.

2. Zapytała,  skąd wzięła się różnica w liczbie nowotworzonych miejsc w miejskim Żłobku.
Przypomniała,  że  wczoraj  składała  interpelację  w  powyższej  sprawie.  Poinformowała,
że przeróżne  padały  deklaracje,  m.in.  w wywiadzie  Pan  Kierownik  mówił  o  tym,  że  nowe
przepisy pozwalają na podwojenie liczby dzieci w Żłobku, następnie na posiedzeniu Komisji
pracownik Wydziału Inwestycji informował, że uda się stworzyć ponad czterdzieści nowych
miejsc, a w dokumentach stanowiących załącznik do programu rządowego Maluch Plus Miasto
wystąpiło o utworzenie tylko dwudziestu sześciu miejsc. Przypomniała, że mieszkańcy zgłaszali
zapotrzebowanie na kilkadziesiąt miejsc. W ankiecie realizowanej przez Urząd wzięło udział
85 rodziców.

3. Kolejny raz zgłosiła interpelację dotyczącą Świetlicy „Nasza Ostoja”. Poinformowała, że jest
jej bardzo przykro z powodu otrzymywanych enigmatycznych odpowiedzi, nazywanie miejsc,
w którym czas spędzają dzieci z rodzin z problemami pomieszczeniem przy sali gimnastycznej
przy  szkole  przy  ul. Nowomiejskiej.  Od  ponad  pół  roku  prosi  o  znalezienie  odpowiedniej
siedziby dla Świetlicy, która od 3 lat jest przenoszona do różnych miejsc i warunki zamiast się
polepszać są coraz gorsze. Obecnie pomieszczenie nie ma łazienki, brakuje dostępu do bieżącej
wody.  Poinformowała,  że nie czekała na rozwiązania przedstawione przez Pana Burmistrza,
tylko  Radni  szukali  innych  rozwiązań  m.in.  wspólnie  z  Panem  Kotwicą  była  w  różnych
miejscach, prosiła Panią Prezes Kodremu o interwencję w tej sprawie. Poinformowała, że Radni
nie mają pełnej wiedzy o miejskich lokalach i bardzo chcieliby, aby znalazła się odpowiednia
lokalizacja dla tej placówki. Przypomniała, że deklarowali dwie sesje temu, iż są w stanie ok.
100.000  zł  przeznaczyć  z dywidendy  MPEC  na przygotowanie  i  przystosowanie  takiego
miejsca, tylko zadaniem Urzędu było jego znalezienie. Minął kolejny miesiąc i nadal nie zostały
poczynione żadne kroki, aby dzieciom zostało znalezione odpowiednie miejsce i przygotowana
świetlica, w której będą mogły spędzać czas.  Poprosiła o poważne potraktowanie interpelacji w
powyższej sprawie.

4. Zapytała, czy jest to prawdą, że pomimo deklaracji na ostatniej sesji nie został rozwiązany
problem umywalni dla potrzebujących osób. Mieszkanie na ul. Zygmuntowskiej, które miało
być   do dyspozycji  pracowników  socjalnych  podobno  zostało  obiecane  komuś  przez  Pana
Burmistrza.  Jeżeli  jest  to  prawdą,  to  gdzie  pracownicy socjalni  mają  opiekować się  ludźmi
potrzebującymi. 

5.  Kolejny  raz  zgłosiła  interpelację  dotyczącą  Komitetu  Rewitalizacji.  Przypomniała,  że
Komitet Rewitalizacji powinien być powołany w listopadzie. Radni wielokrotnie zgłaszali ten
problem, ale nie otrzymali materiałów, gotowej uchwały do przegłosowania. Poinformowała, że
na jej interpelację dotyczącą udzielenia informacji,  kto obecnie jest odpowiedzialny za temat
rewitalizacji  w  Mieście  otrzymała  odpowiedź,  że  za  ten  temat  odpowiada  osobiście
Pan Burmistrz.  Zapytała,  dlaczego  Pan  Burmistrz  nie  pojawił  się  na  żadnej  z  Komisji
poświęconych tematowi  rewitalizacji,  dlaczego Radni  nie  otrzymali  żadnych odpowiedzi  od
wydelegowanego przez Pana Burmistrza urzędnika, który na wspólnym posiedzeniu Komisji
sam  przyznał,  że  nie  ma  orientacji  w  tym  temacie.  Zapytała,  dlaczego  Pan  Burmistrz  nie
dotrzymał trzymiesięcznego terminu na powołanie ww. Komitetu. 

6. Zadała pytanie związane z Komitetem Rewitalizacji,  zmianami w programie rewitalizacji.
Zwróciła  uwagę  na  zapis,  że  Komitet,  który  jeszcze  nie  został  powołany,  powinien  go
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opiniować.  Zapytała, jak prawnicy oceniają to, że są wprowadzane rzeczy niezgodne z ustawą
o rewitalizacji 
/2:00:01/.

Pan  Radny  Piotr  Piłasiewicz  nawiązując  do  spraw  rewitalizacji  przypomniał,
że na wczorajszych obradach Komisji ds. Budżetu Pan Burmistrz obiecywał przedłożenie nowej
wersji  budżetu  uwzględniającej  realizację  przebudowy  Domu  Kultury.  Poinformował,
że do chwili  obecnej  te zmiany  nie  zostały  przedłożone.  Zapytał,  w  jakiej  formie  i  kiedy
Pan Burmistrz zamierza realizować tę inwestycję /2:05:53/.

Pan Radny Tomasz Miklas poruszył następujące sprawy:
1. Nawiązał do interpelacji Pana Radnego Wojciecha Szymona Krzywińskiego w sprawie skargi
na Pana Radnego Tomasza  Dobkowskiego.  Poinformował,  że Pan Krzywiński  nie  podał,  od
kogo wpłynęła ta skarga. 

2. Poinformował, że na ostatniej sesji zgłosił interpelację, w której prosił o podanie podstawy
prawnej  powołania  nowej  Pani  Dyrektor  SP4.  Otrzymał  odpowiedź,  że  „Kurator  i  Prawnik
Kuratora jest poinformowany”. Zwrócił uwagę, że pytał zupełnie o coś innego. 

3.  Zapytał,  jak  Pan  Burmistrz  zamierza  rozwiązać  sprawę  opłaty  adiacenckiej
na ul. Limanowskiego. Poinformował, że mieszkańcy tej ulicy zostali pominięci w komitecie,
gdyż nie było takiej możliwości, czują się skrzywdzeni i najchętniej opłatę 1.000 zł wnieśliby
przy budowie tej ulicy /2:06:29/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska poruszyła następujące sprawy:

1. Poinformowała, że Radni kilka dni temu dowiedzieli się, że w Urzędzie jest nowy Sekretarz
Miasta. Na spotkaniu z pracownikami Pan Burmistrz przedstawił Panią Jolantę Komor, jako
osobę   przez  siebie  zatrudnioną  w  roli  Sekretarza  w  trybie  powierzenia  obowiązków.  Na
korytarzu pojawiła się stosowna tabliczka. W Urzędzie wdrożono już pierwsze decyzje nowej
Pani Sekretarz. Zwróciła uwagę, że dzisiaj tabliczka jest już usunięta, w związku z powyższym
poprosiła  o wyjaśnienia.  Zapytała,  czy  jest  to  prawdą,  że  Pan  Burmistrz  złamał  ustawę
o pracownikach  samorządowych  i powierzył  obowiązki  Sekretarza  bez  przeprowadzenia
stosownego konkursu. Jeśli powyższe jest prawdą, jakie powody kierowały Panem Burmistrzem
w  podjęciu  decyzji  o złamaniu  prawa  i udzieleniu  nielegalnego  powierzenia  obowiązków,
czy podejmowana decyzja była konsultowana z obsługą prawną Urzędu. Poprosiła o wskazanie,
z kim Pan Burmistrz konsultował tę decyzję i jaki był wynik tej konsultacji. 

2.  Zapytała,  czy  Pan  Burmistrz  nie  obawia  się  o  zmiany  kadrowe  i  nagłe  decyzje,
które doprowadzą do całkowitego paraliżu Urzędu, co przełoży się na problemy mieszkańców. 

3. Zapytała, czy kolejne zmiany kadrowe w Urzędzie, zwolnienie informatyka, jednej osoby
z działu  finansowego,  długotrwałe  zwolnienia  lekarskie  sekretarza  gminy  i  pracownika
wydziału pozyskiwania środków są prawdą, a jeżeli tak, to jakie Pan Burmistrz podjął działania
w celu uzupełnienia tych braków kadrowych /2:07:57/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski przypomniał o sprawie związanej z dzierżawą bulwarów przy
moście.  Poinformował,  że  chodzi  o okolice  Bluesbrothers  i  portu,  iż  dla  tej  sprawy  było
zorganizowanych kilka posiedzeń Komisji. Radni rozmawiali z dzierżawcami i mieszkańcami.
Wniosek  był  taki,  aby  dzierżawa  była  dana  na  jak  najdłuższy  okres,  np.  10  lat,  dlatego
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iż dzierżawcy prosili o to, że mając dzierżawę przez dłuższy czas będą mogli zainwestować
i doprowadzić  port  do jakiegoś  ładu.  Poinformował,  że opinia  Radnych  była  pozytywna,
ale Pan Burmistrz „dał z wolnej ręki” na krótki okres 3 lat. Obecnie jest taka sytuacja, że za 3
lata dzierżawcy będą mieli  problem z następnym Burmistrzem, oceniającym, następną Radą.
Zapytał, dlaczego Pan Burmistrz nie zasięgnął woli Rady w powyższej sprawie. Poinformował,
że Rada mogła pozwolić Panu Burmistrzowi nie tylko na podpisanie nowych umów dzierżawy
na 3 lata, to jeszcze mogła wydłużyć ten okres do 10 lat, zgodnie z prawem. Zapytał, dlaczego
Pan Burmistrz  nie  skorzystał  z tego  rozwiązania,  zgodnie  z prośbą  przedsiębiorców,
którzy chcą inwestować w tamtym miejscu /2:09:47/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poruszył następujące sprawy:

1.  Poinformował,  że uczestniczył w dwóch wydarzeniach związanych ze Strefą Aktywności
Gospodarczej. Jednym z tych wydarzeń było oficjalne otwarcia Strefy. Stwierdził, że nie było
podziękowań  dla  osób,  które  wypracowały  ten  sukces.  Poinformował,  że  w  związku  z
powyższym  chciałby  podziękować  kilku  osobom,  a  szczególnie  członkom  Wspólnoty
Gruntowej na czele z Panem Adamem Chmielewskim; pracownikom Urzędu Miejskiego: Pani
Krystynie Wasilewskiej i Panu Markowi Sadowskiemu; pracownikom, którzy już nie pracują:
Pani Annie Samel,  Pani Beacie  Kornelius,  Panu Mirosławowi Karolczukowi;  Radnym: Panu
Jerzemu Dobrowolskiemu, Panu Tomaszowi Dobkowskiemu, którzy byli pomysłodawcami tej
inicjatywy. Zwrócił się z apelem do Pana Burmistrza, aby w tych wyjątkowych momentach,
kiedy  są podkreślane,  celebrowane   wydarzenia,  kiedy  zespół  osiągnął  sukces,  pracują
urzędnicy, Radni, osoby z zewnątrz, wspominać te osoby, które włożyły swój trud, podkreślać
ich zaangażowanie oraz motywować do następnej ciężkiej pracy. 

2. Poinformował, że był na spotkaniu organizowanym przez Urząd Miejski z przedsiębiorcami
w sprawie Strefy Aktywności Gospodarczej. Zapytał, czy zgodnie z deklaracją Pana Burmistrza
w lutym  zostaną  ogłoszone  przetargi  na  działki  w Strefie;  czy  jest  to  prawdą,  że  Strefa
Aktywności  Gospodarczej  nie  ma  odbioru  budowlanego;  w  jakim  celu  Pan  Burmistrz  ma
spotykać  się  z poszczególnymi  przedsiębiorcami  w  gabinecie,  jeżeli  nabycie  działek  jest  w
formie przetargu i są opublikowane warunki /2:11:34/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poruszył  następujące
sprawy:

1. Poinformował, że w ostatnich miesiącach trwały prace związane z aktualizacją Gminnego
Programu  Rewitalizacji.  Radni  mieli  inicjatywę  rozszerzenia  Programu  np.  o  Przedszkole
na ul. Kopernika, aby umożliwić aplikowanie o środki na remont tego Przedszkola. Poprosił,
aby Pan Burmistrz zwrócił uwagę na to, co mówią Radni. Przypomniał, że Radni pytali o to,
kto będzie  odpowiedzialny  w  Urzędzie  za  Program  i  wszystkie  czynności  z  nim  związane
po zwolnieniu  Pana  Mirosława  Karolczuka.  Otrzymali  odpowiedź,  że  za  Program  będzie
odpowiedzialny Pan Burmistrz. Zapytał, czy prawdą jest to, że Pan Burmistrz nie wziął udziału
w żadnym  z  kilku  spotkań  konsultacyjnych  w  sprawie  zmian  Programu  Rewitalizacji.
Jeśli okazałoby  się  to  prawdą,  to  chciałby  wiedzieć,  jakie  ważne  obowiązki  powstrzymały
Pana Burmistrza, jako osobę, która jest osobiście odpowiedzialna za ten Program w Mieście;
czy prawdą jest to, że Pan Burmistrz nie podejmował do tej pory, mimo interpelacji Radnych,
tematu  powołania  Komitetu  Rewitalizacji  ze  względu  na  to,  że  trwają  prace  nad  jego
aktualizacją. Radni na posiedzeniu Komisji Rozwoju otrzymali taką informację od pracownika
Urzędu.  Poinformował,  że gdyby  te  słowa  miały  miejsce  w  rzeczywistości,  to  faktycznie
wynikałoby to z tego, że Pan Burmistrz celowo nie podejmował prac nad powołaniem Komitetu
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po to, aby uniemożliwić opiniowanie zmian w Programie przez ten Komitet. Zapytał, czy miała
miejsce taka sytuacja. 

2. Zapytał, czy prawdą jest to, co padło na posiedzeniu Komisji Rozwoju, że Pan Burmistrz
doprowadził  do  wykreślenia  z  projektu  zmiany  Programu  Rewitalizacji, nieuwzględnienia
uwagi o objęcie obszarem terenu, na którym znajduje się wieża ciśnień przy ul. Turystycznej
w dzielnicy  Lipowiec.  Poinformował,  że  podczas  spotkań  konsultacyjnych  były  zgłaszane
i przyjmowane  uwagi,  natomiast  nie  została  uwzględniona  uwaga  rzekomo  za  sprawą
i osobistym  głosem  Pana  Burmistrza.  Zapytał,  czy  miała  miejsce  taka  sytuacja,  jakie  były
przesłanki takiej decyzji, jeżeli Pan Burmistrz o tym zdecydował /2:14:01/.

Pani Radna Sylwia Bielawska poruszyła następujące sprawy:

1. Zapytała,  jaki jest  dalszy los pomostu przy plaży Bielnik.  Przypomniała,  że o tę kwestię
niejednokrotnie pytał Pan Radny Tomasz Miklas.
2.  Poinformowała,  że  na  posiedzeniu  Komisji  Rozwoju  został  złożony  formalny  wniosek
w sprawie obecności Kierowników wydziałów, jednostek Urzędu Miejskiego na sesjach Rady
Miejskiej.  Zapytała,  jak  wniosek  Radnych  został  rozpatrzony,  dlaczego  Kierownicy  nie  są
obecni na sesji /2:16:47/.

Pan Radny Paweł Kotwica poruszył następujące sprawy:

Przypomniał, że jakiś czas temu był poruszany temat czystości powietrza w Augustowie. Radni
prosili o postawienie stacji, która obecnie funkcjonuje w naszym mieście i kontroluje czystość
powietrza. Zrozumiał, że wszystkie działania, które podjął Pan Burmistrz razem z ciepłownią
służą  niepoprawieniu  efektywności  spalania  w  źródłach  ciepła  w  domach,  tylko  chodzi  o
poprawę  czystości  powietrza.  Poinformował,  iż  w  zeszłym  roku  Pan  Burmistrz  serdecznie
zapewniał, że czystość powietrza jest wspaniała i żeby Radni się nie martwili. Przypomniał, że
stacja pomiarowa, jeśli chodzi o czystość powietrza, jest postawiona przy sanatorium, z dala od
centrum miasta. Zgłosił interpelację dotyczącą postawienia stacji pomiarowej w samym środku
miasta, aby można było zbadać prawdziwą jakość powietrza, która jest w mieście /2:17:28/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz poruszył następujące sprawy:

1. Odniósł się do interpelacji Pana Radnego Pawła Kotwicy. Poinformował, że nie powinno być
problemu ze stacją pomiarową, ponieważ jest mobilna.

2. Zapytał, jakie są plany Pana Burmistrza odnośnie do nabytego drogą kupna budynku dworca
kolejowego.  Poinformował,  że  Radni  słyszeli  o  koncepcji  przeniesienia  do  tego  budynku
Muzeum Ziemi Augustowskiej. Natomiast, żeby pozyskać jakiekolwiek środki, dworzec musi
być przekazany w zarząd i APK powinno wystąpić z takim projektem. Zwrócił uwagę, że Radni
będą głosować nad uchwałą rewitalizacyjną, która rozszerza obszar rewitalizacji o ten dworzec.
Zaapelował  o podjęcie  działań  zmierzających  w  tym  kierunku,  aby  wniosek  mógł  być
przygotowany i złożony /2:18:43/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poruszył  następujące
sprawy:

1. Poinformował, że z jednej strony to, o czym powie, dotyczy konkretnej sprawy, a z drugiej
strony to, o czym powie, jest papierkiem lakmusowym i wskaźnikiem, który może napawać
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poważnymi wątpliwościami Radych i mieszkańców. Przypomniał, że od dłuższego czasu trwały
prace  nad  inwestycją  związaną  z  budową  ul.  Ustronie.  Temat  ten  był  poruszany  na
posiedzeniach Komisji Rozwoju. W toku przygotowania inwestycji wystąpił problem związany
z koniecznością zamiany gruntów. Miasto, żeby móc zbudować ulicę, musiało dokonać zamiany
gruntów z Lasami Państwowymi. Poinformował, że do Radnych dotarła taka informacja, jakoby
w momencie,  kiedy  Miasto  i  Lasy  Państwowe  prowadzą  procedurę  wymiany  gruntów,  jest
sporządzony operat szacunkowy i jest obliczona wartość nieruchomości podlegającej wymianie,
Urząd  rzekomo  przeprowadza  wycinkę  drzew  na  tym  terenie,  zmieniając  wartość  gruntu.
Zapytał, czy prawdą jest to, jakoby w toku prowadzenia tej procedury, którą prowadzą jedni
urzędnicy,  w tym samym czasie  drudzy  urzędnicy  zlecają  wycinkę  na  tym  terenie,  co  jest
kwestią kuriozalną i może narazić na poważne perturbacje związane z niedojściem do skutku
np. wymiany albo wydłużeniem procedury. 

2. Zapytał,  czy  miała  miejsce  taka  sytuacja,  czy problemy  Pana  Burmistrza  z zarządzaniem
Urzędem  znajdują  rozwiązanie,  czy  Pan  Burmistrz  podjął  analizę,  która  doprowadziłaby
go do wniosków, co zrobić,  żeby lepiej  sobie  radzić  z zarządzaniem urzędnikami i Urzędem,
gdyż problemy są coraz bardziej widoczne. Przypomniał, że jedna z Pań Radnych wspominała
już o tym, że z Urzędu „uciekają” kolejni urzędnicy, jedni zwalniają się z pracy, a inni mają
długotrwałe  zwolnienia  lekarskie.  Zapytał,  co   Pan  Burmistrz  robi,  żeby  Urząd  działał
prawidłowo.

2.  Zapytał,  czy  Pan Burmistrz  dokonał  już  podziału  obowiązków i  czynności,  za  które  był
odpowiedzialny  Pan  Mirosław  Karolczuk.  Przypomniał,  że  Radni  już  o  to  pytali.  Poprosił
Pana Burmistrza o informację, jeśli już dokonał takiego rozdziału obowiązków, kto i za co jest
teraz  odpowiedzialny  w  Urzędzie.  Zapytał,  czy  działania,  które  prowadził  Pan  Mirosław
Karolczuk,  wszystkie  procesy  inwestycyjne,  to  co  się  dzieje  z  budową  dróg,  budową
oświetlenia, pozyskiwaniem środków zewnętrznych, wszystkie działania, które zostawił on w
swoim „testamencie”  znalazły już  kontynuację.  Poinformował,  że trafiają  do Radnych takie
informacje, że gro tych spraw leży na boku biurka i pokrywa się kurzem. Poprosił o udzielenie
wyczerpującej  informacji  w  powyższej  sprawie.  Radni  coraz  częściej  zauważają  problemy
Urzędu. Przypuszcza, że przyczyna jest po stronie zarządczej, a więc działań Pana Burmistrza /
2:19:41/.

Ad.pkt 6a
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność
Burmistrza Miasta Augustowa.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /2:23:33/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi  obecnie do realizacji  pkt  6a porządku obrad,  tj.  do rozpatrzenia projektu
uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  wniesionej  na  działalność  Burmistrza  Miasta
Augustowa.  Wyjaśnił,  że przedmiotem rozpatrzenia  jest  skarga  wniesiona  przez  nauczycieli
wychowania przedszkolnego. Otworzył dyskusję, w której zabrali głos: /2:23:33/.

Pani  Joanna  Lisek  –  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  przedstawiła
stanowisko Komisji Rewizyjnej w powyższej sprawie /2:24:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:26:00/.
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Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:26:07/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:27:07/.

Nauczyciel wychowania przedszkolnego Przedszkola Nr 3 /2:27:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:29:35/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /2:30:11/.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  kto  z  Państwa
Radnych  jest  za  uznaniem  skargi  za  zasadną.  Poprosił  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie
stosownego przycisku w systemie eSesja /2:30:18/.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz,  Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski 
NIEOBECNI (2) 
Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska
uznała skargę za zasadną. Uchwała Nr XLV/429/18 w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej
na działalność Burmistrza Miasta Augustowa została podjęta /2:30:52/; 
/Uchwała Nr XLV/429/18 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 6 b
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność
Burmistrza Miasta Augustowa.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /2:31:03/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi  obecnie do realizacji  pkt  6b porządku obrad,  tj.  do rozpatrzenia projektu
uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  wniesionej  na  działalność  Burmistrza  Miasta
Augustowa.  Wyjaśnił,  że przedmiotem  rozpatrzenia  jest  skarga  Pani  Radnej  Magdaleny
Śleszyńskiej dotycząca prawidłowości, bądź też nieprawidłowości działania Burmistrza, czy też
niezgodności  jego  działań  z  prawem przy  utworzeniu  oddziałów  przedszkolnych.  Otworzył
dyskusję, w której zabrali głos: /2:31:03/

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:31:41/.

Pani Halina Bogdan – Powiatowy Inspektor Sanitarny /2:35:01/.
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Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:38:34/.

Pani Halina Bogdan – Powiatowy Inspektor Sanitarny /2:38:51/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:39:07/.

Pani Halina Bogdan – Powiatowy Inspektor Sanitarny /2:39:23/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:39:44/.

Pani Halina Bogdan – Powiatowy Inspektor Sanitarny /2:39:50/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:39:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:40:36/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji /2:40:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:44:58/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji /2:45:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:46:22/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:46:38/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji /2:46:56/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:47:17/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji /2:47:20/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:47:23/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji /2:47:39/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:47:44/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji /2:47:46/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:47:54/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:48:06/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:48:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:48:47/.

Pan Radny Paweł Kotwica /2:48:52/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:50:50/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /2:50:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:51:44/.

Pan Radny Bogdan Wierzbicki /2:52:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:52:25/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji /2:52:28/.

Pani Halina Bogdan – Powiatowy Inspektor Sanitarny /2:53:15/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji /2:53:34/.

Pani Halina Bogdan – Powiatowy Inspektor Sanitarny /2:53:37/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji /2:53:52/.

Pani Halina Bogdan – Powiatowy Inspektor Sanitarny /2:53:56/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji /2:54:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:56:19/.

Pan Radny Paweł Kotwica /2:56:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:57:23/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /2:57:26/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:57:36/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /2:57:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:57:45/.

Pan  Radny  Wojciech  Krzywiński  zgłosił  wniosek  formalny  o  zamknięcie  dyskusji
i wysłuchanie propozycji uchwały przygotowanej przez Komisję Rewizyjną /2:57:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:58:11/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:58:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:58:45/.

Pani  Radna  Magdalena  Śleszyńska  zgłosiła  wniosek  formalny  o  zmianę  treści  uchwały
i uznanie jej skargi za zasadną /2:59:02/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:59:07/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:59:11/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:59:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:59:47/.
Pani Joanna Lisek – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej /3:00:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:01:42/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /3:01:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:02:42/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:02:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:04:00/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /3:04:03/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:04:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:06:02/.

Pan Radny Jacek Truszkowski zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu
poświęconego  rozpatrzeniu  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  wniesionej
na działalność Burmistrza Miasta Augustowa i poddaniu go dalszej pracy Komisji Rewizyjnej,
aby Rada Miejska mogła powrócić do tego tematu na następnej sesji /3:06:07/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:06:23/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /3:06.27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:07:37/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:07:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:08:35/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /3:08.44/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:10:31/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji /3:11:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:13:55/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /3:14:12/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:14:42/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:14:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:15:09/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:15:11/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że Rada Miejska
najpierw  będzie  głosowała  nad  najdalej  idącym  wnioskiem  formalnym  złożonym  przez
Pana Radnego  Jacka  Truszkowskiego  dotyczącym  zdjęcia  z  porządku  obrad  przedłożonego
projektu  uchwały  i  przekazanie  go  do  ponownego  rozpatrzenia  przez  Komisję  Rewizyjną
ze względu  na  to,  że pojawiły  się  nowe  fakty  i  informacje.  Zwrócił  uwagę  na  wypowiedź
Pani Joanny Lisek - Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, że Komisja Rewizyjna
została  wprowadzona w błąd.  Jeżeli wniosek Pana Radnego Jacka  Truszkowskiego zostanie
pozytywnie przegłosowany,  to automatycznie kolejne wnioski  formalne nie  będą głosowane,
ponieważ projekt uchwały zostanie zdjęty z porządku obrad. Poddał wniosek pod głosowanie /
3:16:45/.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,  Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra
Kleczkowska,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,
Tomasz Miklas,  Dariusz Ostapowicz,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,
Bogdan Wierzbicki 
PRZECIW (5) 
Sylwia Bielawska, Paweł Kotwica, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Dobkowski 
NIEOBECNI (2) Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
została zdjęta z porządku obrad i ponownie trafi pod obrady Komisji Rewizyjnej /3:18:04/.

Pani Magdalena Śleszyńska /3:18:36/.

Ad.pkt 6 c 
Rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /3:19:13/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi  obecnie do realizacji  pkt  6c porządku obrad,  tj.  do rozpatrzenia projektu
uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  wniesionej  na  działalność  Burmistrza  Miasta
Augustowa.  Wyjaśnił,  że skarga  Pani Barbary  Stasieło  dotyczy  niepodjęcia  przez  Pana
Burmistrza  analizy  ekonomicznej  przy wydawaniu  decyzji,  i  niekorzystania  przez  Miasto  z
funduszy  zewnętrznych  przy  utrzymaniu  Żłobka.  Otworzył  dyskusję,  której  zabrali  głos:  /
3:19:13/
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Pan Jacek Truszkowski przekazał głos Pani Barbary Stasieło w sprawie skargi /3:19:48/, 
/zał. nr 4 do protokołu/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:24:28/.

Pan Radny Wojciech Krzywiński /3:24:42/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:25:28/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz zgłosił wniosek formalny o nierozpatrywanie skargi i przekazanie
jej jeszcze do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną /3:25:34/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:26:00/.

Pani Joanna Lisek – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej /3:26:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:27:45/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /3:27:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:28:02/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /3:28:05/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /3:28:18/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /3:28:31/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:28:51/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:29:02/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /3:30:14/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /3:30:31/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /3:30:35/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:30:45/.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie
wniosek formalny złożony przez Pana Radnego Piotra Piłasiewicza o zdjęcie z porządku obrad
przedłożonego projektu uchwały /3:32:16/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
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Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz,  Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Józef Świątkowski
NIEOBECNI (2)
Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Radni poparli
wniosek formalny Pana Radnego Piotra Piłasiewicza. Projekt uchwały został zdjęty z porządku
obrad /3:32:59/.

Ad.pkt 6 d
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  programu  opieki  nad
zwierzętami bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  miasta
Augustowa w 2018 r.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
uchwalenia  programu  opieki  nad  zwierzętami bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności
zwierząt na terenie miasta Augustowa w 2018 r. /3:33:13/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6d porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały  w sprawie  uchwalenia  programu  opieki  nad  zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  miasta  Augustowa  w  2018 r.  Otworzył
dyskusję, w której zabrali głos: /3:33:13/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej  przedstawił opinię
Komisji  Społeczno-Oświatowej,  która  na  posiedzeniu  21.02.2018  r.  projekt  uchwały
zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie  5  głosami  za,   przy  braku  głosów  przeciwnych
i wstrzymujących się /3:33:42/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:34:03/.

Pani Radna Joanna Lisek /3:34:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:34:59/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:35:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:36:14/.

Pani  Barbara  Korzeniewska  –  Pełnomocnik  Burmistrza  ds.  opieki  nad  bezdomnymi
zwierzętami omówiła projekt uchwały /3:36:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:37:07/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /3:37:11/.
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Pani  Barbara  Korzeniewska  –  Pełnomocnik  Burmistrza  ds.  opieki  nad  bezdomnymi
zwierzętami /3:37:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:38:55/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /3:38:56/.

Pani  Barbara  Korzeniewska  –  Pełnomocnik  Burmistrza  ds.  opieki  nad  bezdomnymi
zwierzętami /3:39:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie. Poprosił Państwa Radnych o podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego przycisku
w systemie eSesja. /3:40:20/.

Wyniki głosowania:
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz,  Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
NIEOBECNI (2) 
Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/430/18  w  sprawie  uchwalenia  programu  opieki  nad  zwierzętami bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Augustowa w 2018 r. została podjęta /
3:40:51/.
/Uchwała Nr XLV/430/18 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 6 e 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy dzierżawy,  której  przedmiotem jest  ta  sama
nieruchomość /3:40:56/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6e porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy,  której
przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Otworzył dyskusję, w której zabrali głos: /3:40:56/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /3:41:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie. Poprosił Państwa Radnych o podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego przycisku
w systemie eSesja /3:41:45/.
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Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
 ZA (19) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz,  Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
NIEOBECNI (2)
Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/431/18 w sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie  kolejnej  umowy dzierżawy,  której
przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta  /3:42:18/.
/Uchwała Nr XLV/431/18 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt f
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  Strefy  Płatnego  Parkowania
w Augustowie  oraz  wysokości  stawek  opłat  za  parkowanie  pojazdów  samochodowych
na drogach publicznych w Strefie Płatnego Parkowania i sposobu ich pobierania.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie ustalenia
Strefy  Płatnego  Parkowania  w Augustowie  oraz  wysokości  stawek  opłat  za  parkowanie
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w Strefie Płatnego Parkowania i sposobu
ich pobierania /3:42:26/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6f porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania w Augustowie oraz wysokości stawek
opłat  za parkowanie  pojazdów  samochodowych  na drogach  publicznych  w  Strefie  Płatnego
Parkowania  i sposobu  ich  pobierania.  Przedstawił  stanowisko  Radnych,  którzy  na  jednym
z poprzednich  posiedzeń  Komisji  Rozwoju  stwierdzili,  że   warto  jest  zasięgnąć  opinii
mieszkańców  w  powyższej  sprawie.  Została  przeprowadzona  miejska  sonda  –  bezpieczny
system  do  głosowania,  w  której  58%  mieszkańców  zagłosowało  przeciwko  jakiejkolwiek
formie Płatnej  Strefy.  Powstała  obecnie taka sytuacja,  że zachodzi  konflikt  dwóch wartości.
Jedna wartość, to oceniana w większości pozytywnie przez Państwa Radnych Strefa Płatnego
Parkowania, a druga, dużo cenniejsza wartość, to zaufanie mieszkańców. Zaapelował o wzięcie
pod uwagę głosu mieszkańców wyrażonego w bezpiecznej sondzie, aby Państwo Radni wzięli
pod uwagę ten głos i zagłosowali przeciwko ustanowieniu Płatnej Strefie Parkowania. Otworzył
dyskusję /3:42:26/. 

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju  poinformował, że na posiedzeniu
Komisji Rozwoju, która zajmowała się Strefą Płatnego Parkowania odbyły się mocne dyskusje,
ale projekt uchwały  nie został zaopiniowany z powodu braku kworum podczas przystąpienia
do głosowania /3:45:02/.

W dyskusji zabrali głos:
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Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:45:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:45:41/.

Pani  Radna Aleksandra Kleczkowska  poinformowała,  że  dwa projekty  uchwał  dotyczące
Strefy Płatnego Parkowania były przedmiotem posiedzenia Komisji ds. Budżetu 20.02.2018 r.
Przypomniała, że w porządku obrad są dwa projekty uchwały: jedna o Strefie całorocznej, a
druga  o sezonowej.  Komisja  projekt  uchwały  dotyczy  wprowadzenia  Strefy  całorocznej
zaopiniowała  negatywnie  przy  1 głosie  za  i  6  głosach  przeciwnych  i  nie  podjęła  decyzji
odnośnie  do wprowadzenia  Strefy  sezonowej,  ponieważ  połowa Radnych  była  za  i  połowa
przeciw /3:47:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:47:56/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:48:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:49:33/.

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju /3:49:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:52:37/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /3:52:42/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:54:21/.

Pan Radny Adam Wysocki /3:56:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:56:40/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:56:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:57:22/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:57:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:57:39/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /3:57:44/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:59:13/.

Pan Radny Piotr Pilasiewicz /3:59:19/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  przed
Państwem Radnymi  są  dwa głosowania,  iż  najpierw odbędzie  się  głosowanie  za  projektem
uchwały  w sprawie  Strefy  sezonowej,  a  później  za  projektem  uchwały  w  sprawie  Strefy
całorocznej /4:00:15/.
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Pan  Sebastian  Piekarski  –  Radca  Prawny  wyjaśnił,  że  Państwu  Radnym  zostały
przedstawione dwa projekty jednej uchwały ze względu na to, że odbywały się dyskusje, i żeby
pokazać Państwu Radnym dwie możliwości, aby móc przygotować się do Strefy sezonowej, o
którą wnosi Pan Burmistrz. /4:00:31/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że z Biura
Obsługi  Rady  otrzymał  informację  o  przygotowanych  dwóch  głosowaniach.  Sprostował
tę informację,  że  Państwo  Radni  przegłosują  projekt  uchwały  przedłożony  przez  Pana
Burmistrza dotyczący Strefy sezonowej.  Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
ustalenia sezonowej Strefy Płatnego Parkowania w Augustowie oraz wysokości stawek opłat za
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w Strefie Płatnego Parkowania
i sposobu  ich pobierania.  Poprosił  Państwa  Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie
stosownego przycisku w systemie eSesja /4:00:57/.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Adam  Cilulko,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,
Bogdan Wierzbicki 
PRZECIW (10) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Paweł  Kotwica,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena
Śleszyńska, Adam Wysocki
NIEOBECNI (2) 
Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  Państwo
Radni zdecydowali o odrzuceniu projektu uchwały Pana Burmistrza i idei płatnych parkingów
w mieście Augustowie. Podziękował o uszanowanie głosu mieszkańców /4:01:51/.

Ad. pkt 6 g
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  wyznaczania  składu  oraz
zasad działania Komitetu Rewitalizacji Gminy Miasta Augustów.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
określenia  zasad  wyznaczania  składu  oraz  zasad  działania  Komitetu  Rewitalizacji  Gminy
Miasta Augustów /4:02:10/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6g porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały  w sprawie  określenia  zasad  wyznaczania  składu  oraz  zasad  działania  Komitetu
Rewitalizacji Gminy Miasta Augustów. Otworzył dyskusję, w której zabrali głos: /4:02:10/.

Pani  Emilia  Słucka  –  Kierownik  Wydziału  Promocji,  Turystyki,  Kultury  przedstawiła
wyniki konsultacji społecznych dotyczących projektów uchwał Rady Miejskiej, w tym projektu
uchwały w powyższej sprawie /4:02:53/. 
/Raport z konsultacji społecznych stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:05:39/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:05:56/.

Pani Emilia Słucka – Kierownik Wydziału Promocji, Turystyki, Kultury /4:06:05/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:06:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:07:00/.

Pani Emilia Słucka – Kierownik Wydziału Promocji, Turystyki, Kultury /4:07:04 /.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:07:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:07:59/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:09:15/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:09:48/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /4:10:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  zgłosił wniosek formalny
o dokonanie zmiany w par. 1 ust 2 poprzez wpisanie pkt 9 w brzmieniu: „jeden przedstawiciel
wskazany przez Radę Miejską” /4:11:01/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:11:26/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /4:12:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:12:28/.

Pan Radny Jacek Truszkowski /4:12:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:13:15/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:13:52/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:14:42/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /4:15:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:16:03/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /4:16:06/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zaprosił  do  udziału
w głosowaniu  w  sprawie  wniosku  formalnego  o  wprowadzenie  poprawki  polegającej
na dopisaniu w par. 1 ust. 2 pkt 9 w brzmieniu: „jeden przedstawiciel wskazany przez Radę
Miejską  w Augustowie”.  Poprosił  Pana  Mecenasa  o  doszczegółowienie,  bądź  poprawne
sformułowanie wniosku /4:16:19/.
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Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny zaproponował, aby w par. 1 ust. 2 pkt 9 otrzymał
brzmienie:  „jeden przedstawiciel  Rady Miejskiej”,  natomiast  w par.  1  ust.  2  automatycznie
zostałaby zmieniona z 22 do 23 liczba członków Komitetu Rewitalizacji /4:17:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  rozszerzył swój wniosek
o wskazanie  Pana  Mecenasa,  aby  zapisy  w  uchwale  były  kompletne.  Poddał  wniosek  pod
głosowanie. Poprosił Państwa Radnych o podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego przycisku
w systemie eSesja /4:17:34/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz,  Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
NIEOBECNI (2) 
Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska
jednomyślnie przyjęła poprawkę w uchwale. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji
Gminy Miasta Augustów w zmienionym kształcie. Poprosił o podniesienie ręki i naciśnięcie
stosownego przycisku w systemie eSesja /4:18:01/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz,  Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
NIEOBECNI (2) 
Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/432/18 w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu
Rewitalizacji Gminy Miasta Augustów została podjęta /4:18:25/.
/Uchwała Nr XLV/432/18 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 h
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/170/16 Rady Miejskiej
w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego
i obszaru rewitalizacji.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany
uchwały  Nr  XX/170/16  Rady  Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  2  marca  2016  r.  w  sprawie
wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji /4:18:35/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6h porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie  zmiany uchwały  Nr XX/170/16 Rady Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  2
marca  2016  r.  w sprawie  wyznaczenia  obszaru  zdegradowanego  i obszaru  rewitalizacji.
Przypomniał, że Rada Miejska przyjęła program rewitalizacji i jakiś czas temu przystąpiono do
jego zaktualizowania. Poinformował, że przedłożony projekt jest efektem tych prac. Otworzył
dyskusję, w której zabrali głos: /4:18:35/.

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju zgłosił wniosek formalny dotyczący
wyznaczenia  stref  rozszerzających  obszary  rewitalizacji,  aby  strefą  ująć  wieżę  ciśnień
na Lipowcu /4:19:08/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poparł  wniosek
Pana Przewodniczącego Komisji Rozwoju i podziękował za jego złożenie /4:19:31/.

Pani Emilia Słucka – Kierownik Wydziału Promocji, Turystyki, Kultury omówiła wnioski
zgłoszone podczas konsultacji społecznych /4:19:37/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:23:35/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:24:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:25:32/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /4:25:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:27:07/.

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju /4:27:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:28:13/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /4:28:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:28:31/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /4:28:38/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:29:18/.

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju /4:29:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:29:48/.
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Pani Emilia Słucka – Kierownik Wydziału Promocji, Turystyki, Kultury /4:29:54/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zaprosił  do  udziału
w głosowaniu  w  sprawie  wniosku  formalnego  Pana  Pawła  Kotwicy  –  Przewodniczącego
Komisji Rozwoju o rozszerzenie obszaru wyznaczonego w uchwale o teren, na którym znajduje
się  wieża  ciśnień.  Zapytał  obsługę  prawną,  czy  ww.  wniosek  wymaga  doprecyzowania  /
4:31:23/. 

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju poprosił o wyznaczenie terenu nie
tylko pod samą wieżą, ale również pod dawną zajezdnią autobusową, która jest przyległa do tej
wieży /4:33:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poprosił Pana Sebastiana
Piekarskiego – Radcę Prawnego o sformułowanie poprawki /4:33:45/.

Pani Emilia Słucka – Kierownik Wydziału Promocji, Turystyki, Kultury  poinformowała,
że przygotowała nowy załącznik – mapę dotyczącą Lipowca z uwzględnieniem wieży ciśnień /
4:34:04/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przypomniał,
że Pan Przewodniczący Komisji Rozwoju sformułował wniosek o rozszerzenie obszaru o wieżę
ciśnień i przyległy teren zajezdni autobusowej /4:34:21/

Pan  Sebastian  Piekarski  –  Radca  Prawny  poinformował,  że  Państwo  Radni  rozmawiają
o załączniku graficznym, ale trudno jest bez wizualizacji mówić o jego czytelności /4:34:35/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  czy  obecnie
możliwe jest wykonania kreski na mapie celem objęcia ww. obszaru /4:34:49/.

Pan Paweł  Kotwica – Przewodniczący Komisji  Rozwoju  poinformował,  że  jest  w stanie
wyznaczyć ww. kreskę na mapie i może ją w tej chwili wykonać /4:35:01/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  ogłosił  przerwę  w
obradach /4:35:05/.

Przerwa /4:35:10 – 4:49:02/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  wznowił  obrady  po
przerwie.  Poinformował,  że  Państwo  Radni  otrzymali  już  wydruk  z  nowym  obszarem.
Poddał pod głosowanie wniosek formalny Pana Radnego Pawła Kotwicy w sprawie poprawki
polegającej na rozszerzeniu  obszaru rewitalizacji o wieżę ciśnień i zatokę autobusową. Zapytał,
kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem poprawki opisanej przez Pana Radnego Pawła
Kotwicę. Poprosił o podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego przycisku w systemie eSesja /
4:49:02/.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Truszkowski 
BRAK GŁOSU (1) Adam Cilulko
NIEOBECNI (2) Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  wniosek
formalny został przyjęty i poprawka została wprowadzona. Następnie poddał pod głosowanie
projekt  uchwały  wraz  z  wprowadzoną  zmianą.  Poprosił  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie
stosownego przycisku w systemie eSesja /4:51:08/.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Truszkowski 
NIEOBECNI (3)
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/433/18 w sprawie zmiany uchwały Nr XX/170/16 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia
2 marca 2016 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji została
podjęta /4:51:48/.
/Uchwała Nr XLV/432/18 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 i 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń
kanalizacyjnych na lata 2016-2020.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń
kanalizacyjnych na lata 2016-2020 /4:51:58/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6i porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały  w sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata  2016-2020.  Otworzył  dyskusję.  Poprosił
Pana Pawła Kotwicę – Przewodniczącego Komisji Rozwoju o zreferowanie stanowiska Komisji
Rozwoju w powyższej sprawie /4:51:58/.
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Pan  Paweł  Kotwica  –  Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  poprosił  Zastępcę
Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie ww. opinii Komisji, ponieważ prowadził
temat wodociągów /4:52:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:52:42/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji  Rozwoju  poinformował,
że na ostatnim  posiedzeniu  Komisji  Rozwoju  projekt  uchwały  omówił  Pan  Prezes  Spółki.
Komisja  wydała  pozytywną  opinię  w  powyższej  sprawie,  aczkolwiek  nie  odbyło  się
głosowanie. /4:52:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  projekt  uchwały
pod głosowanie.  Poprosił  o podniesienie ręki i  naciśnięcie stosownego przycisku w systemie
eSesja /4:53:23/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
NIEOBECNI (3) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/434/18 w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i  modernizacji  urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2016-2020 została podjęta /4:53:40/.
/Uchwała Nr XLV/434/18 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 j 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającą  Uchwałę  nr  XLIV/426/18  Rady  Miejskiej
w Augustowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów
Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego pn:"Przebudowa ulicy
powiatowej nr 2508 B Głowackiego oraz odcinka ulicy powiatowej nr 2528 B Młodości
w Augustowie".
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  zmieniającej
Uchwałę nr  XLIV/426/18  Rady  Miejskiej  w Augustowie  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania
inwestycyjnego pn:"Przebudowa ulicy powiatowej nr 2508 B Głowackiego oraz odcinka ulicy
powiatowej nr 2528 B Młodości w Augustowie" /4:53:48/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6j porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały  w sprawie  zmieniającej  Uchwałę nr  XLIV/426/18  Rady  Miejskiej  w Augustowie
w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę  Miasto  Augustów  Powiatowi
Augustowskiemu  na realizację  zadania  inwestycyjnego  pn:"Przebudowa  ulicy  powiatowej
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nr 2508 B Głowackiego oraz odcinka ulicy powiatowej nr 2528 B Młodości w Augustowie".
Poprosił  o zabranie  głosu  Panią  Aleksandrę  Kleczkowską  –  Przewodniczącą  Komisji  ds.
Budżetu /4:53:48/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu przedstawiła opinię
Komisji  ds. Budżetu,  która na posiedzeniu 20.02.2018 r.  ww. projekt uchwały zaopiniowała
pozytywnie 3 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 4 głosach wstrzymujących się.
Poinformowała,  że dużo wątpliwości  wzbudził  wniosek Pana Burmistrza.  Pytania dotyczyły
względów technicznych, możliwości wykonania parkingu w kwocie 170.000 zł. Pan Burmistrz
zapewniał, iż jest to możliwe, że we wcześniejszym projekcie była realizacja parkingu w tej
kwocie. Pytania padły, czy w oderwaniu od ul. Głowackiego jesteśmy w stanie zrealizować ten
projekt przy poprawce w uchwale budżetowej /4:54:26/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:55:22/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:55:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:57:00/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /4:57:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:58:15/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:58:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:59:03/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /4:59:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:59:50/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:59:53/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /5:00:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:00:50/.

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju /5:00:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:02:07/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /5:02:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:06:02/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /5:06:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:06:16/.
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Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:06:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:06:42/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /5:06:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:06:57/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:07:09/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:08:00/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:08:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:09:43/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /5:09:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:10:40/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:10:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:11:46/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:11:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:12:11/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /5:12:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:12:59/. 

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /5:13:34/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /5:13:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  projekt  uchwały
pod głosowanie.  Poprosił  Państwa  Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  stosownego
przycisku w systemie eSesja /5:14:15/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,  Jerzy
Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna
Lisek,  Bożenna Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,  Adam
Wysocki
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NIEOBECNI (3) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/435/18  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę  Miasto  Augustów
Powiatowi  Augustowskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn:"Przebudowa  ulicy
powiatowej  nr  2508  B  Głowackiego  oraz  odcinka  ulicy  powiatowej  nr  2528  B  Młodości
w Augustowie" została podjęta /5:14:45/.
/Uchwała Nr XLV/435/18 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt 6 k
Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej  przez  Gminę
Miasto  Augustów  Powiatowi  Augustowskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego
pn: "Przebudowa  ulicy  powiatowej  nr  2510B  -  Hoża  -  odcinek  od  ul.3  Maja  do
ul. Licealnej oraz ulicy powiatowej nr 2521 B - Licealna w Augustowie",
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na
realizację  zadania  inwestycyjnego  pn: "Przebudowa  ulicy  powiatowej  nr  2510B  -  Hoża  -
odcinek  od ul.3 Maja  do  ul. Licealnej  oraz  ulicy  powiatowej  nr  2521  B  -  Licealna
w Augustowie"/5:14:54/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6k porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi
Augustowskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn: "Przebudowa  ulicy  powiatowej
nr 2510B - Hoża - odcinek od ul.3 Maja do ul. Licealnej oraz ulicy powiatowej nr 2521 B -
Licealna w Augustowie". Otworzył dyskusję, w której zabrali głos: /5:14:54/.

Pan Radny Piotr Pilasiewicz /5:15:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:15:44/.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski /5:15:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:16:45/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:16:51/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:17:30/.

Pan Radny Paweł Kotwica /5:17:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:17:45/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /5:17:52/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:19:46/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /5:19:59/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:20:26/.

Pan Michał Kotarski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /5:20:30/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:21:50/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu podsumowała obrady
Komisji  ds.  Budżetu,  które  odbyły  się  20.02.2018  r.  Projekt  uchwały  został  zaopiniowany
jednogłośnie pozytywnie 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /5:22:10/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  projekt  uchwały
pod głosowanie.  Poprosił  Państwa  Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  stosownego
przycisku w systemie eSesja /5:22:33/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (18)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki

NIEOBECNI (3) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/435/18  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę  Miasto  Augustów
Powiatowi  Augustowskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn: "Przebudowa  ulicy
powiatowej nr 2510B - Hoża - odcinek od ul.3 Maja do ul. Licealnej oraz ulicy powiatowej
nr 2521 B - Licealna w Augustowie" została podjęta /5:23:05/.
/Uchwała Nr XLV/435/18 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 l
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania,
odraczania,  rozkładania  na  raty,  niedochodzenia  należności  pieniężnych,  mających
charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Miastu  Augustów  lub  jej  jednostkom
organizacyjnym. 
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia
należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Augustów
lub jej jednostkom organizacyjnym /5:23:15/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6l porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie określenia  zasad,  sposobu i trybu umarzania,  odraczania,  rozkładania  na
raty,  niedochodzenia  należności  pieniężnych,  mających  charakter  cywilnoprawny,
przypadających Miastu Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym /5:23:15/.
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Pan Radny Jerzy Dobrowolski  zgłosił wniosek formalny o ogłoszenie przerwy w obradach
z uwagi na późną porę i obszerny program sesji, który pozostał do rozpatrzenia /5:23:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że w porządku
obrad  pozostało  jeszcze  do  rozpatrzenia  8  projektów  uchwał.  Przyjął  wniosek  formalny  /
5:23:53/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny  zacytował przepis ze Statutu Miasta Augustowa,
w brzmieniu: Jeżeli porządek obrad nie zostanie wyczerpany w ciągu 8 godzin lub na wniosek
Burmistrza  lub  co  najmniej  ¼  Radnych  biorących  udział  w  sesji,  Rada  może  postanowić
o przerwaniu sesji, kontynuowaniu obrad tej samej sesji w innym terminie /5:24:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach
sesji /5:24:40/.

Przerwa /5:24:55 – 5:35:58/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  wznowił  obrady  po
przerwie.  Przypomniał,  że  aby  odroczyć  obrady  i  ogłosić  kontynuację  w  innym  terminie
potrzebny jest wniosek grupy przynajmniej ¼ radnych. Jeżeli taki wniosek zostanie złożony, to
podda go pod głosowanie. Otworzył dyskusję na temat projektu uchwały w powyższej sprawie /
5:35:58/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu przedstawiła opinię
Komisji  ds.  Budżetu,  która  na  wczorajszym  posiedzeniu  projekt  uchwały  zaopiniowała
jednogłośnie pozytywnie /5:36:59/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /5:37:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie. Poprosił Państwa Radnych o podniesienie ręki i naciśnięcie stosowanego przycisku
w systemie eSesja /5:37:48/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
NIEOBECNI (3)
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/436/18 w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania, rozkładania
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na  raty,  niedochodzenia  należności  pieniężnych,  mających  charakter  cywilnoprawny,
przypadających Miastu Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym została podjęta /5:38:11/.
/Uchwała Nr XLV/437/18 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 m
Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  przystąpienia  do sporządzenia  Miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  zwanego  „Złoże
borowiny - Silikaty".
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części
miasta Augustowa zwanego „Złoże borowiny - Silikaty" /5:38:17/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi do realizacji punktu 6m porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu uchwały
w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
części miasta Augustowa zwanego „Złoże borowiny - Silikaty". Poprosił Pana Pawła Kotwicę –
Przewodniczącego Komisji Rozwoju o zreferowanie prac Komisji /5:38:17/.

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja Rozwoju
na ostatnim  posiedzeniu  zajmowała  się  zaopiniowanie  ww.  planu  miejscowego.  Wyjaśnił,
że stworzenie  planu  miejscowego  w  miejscu,  gdzie  została  odkryta  borowina,  umożliwi
przekazanie  terenu  przez  Nadleśnictwo  Miastu  Augustów  celem  pozyskania  borowiny.
Na podstawie planu miejscowego zostanie wydzielona działka,  teren zostanie przekształcony
pod  cele  utworzenia  kopalni  borowiny  i  pozyskania  jej  złoża.  Komisja  Rozwoju  projekt
uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie /5:38:39/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:39:45/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:39:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  projekt  uchwały
pod głosowanie.  Poprosi  Państwa  Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  stosownego
przycisku w systemie eSesja /5:40:02/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek,  Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
NIEOBECNI (3)
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki
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Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/438/18  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  zwanego  „Złoże  borowiny  -
Silikaty" została podjęta /5:40:18/.
/Uchwała Nr XLV/438/18 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 n
Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  przystąpienia  do sporządzenia  Miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych
częściowo  w rejonie  rzeki  Netty  i jeziora  Necko  oraz  częściowo  w rejonie  Al.  Kard.
Wyszyńskiego,  ulicy Sportowej,  Tytoniowej,  Zdrojowej,  Hotelowej,  M. Konopnickiej,
Letniskowej, Zacisze, Nadrzecznej, Mostowej, Szpitalnej, Zarzecze, Partyzantów, zwanego
„Al. Kard. Wyszyńskiego - Strefa „A” - jezioro Necko.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu zagospodarowania  przestrzennego  części
miasta  Augustowa dla  terenów położonych częściowo w rejonie rzeki  Netty i jeziora Necko
oraz  częściowo w rejonie  Al.  Kard.  Wyszyńskiego,  ulicy Sportowej,  Tytoniowej,  Zdrojowej,
Hotelowej,  M. Konopnickiej,  Letniskowej,  Zacisze, Nadrzecznej, Mostowej,  Szpitalnej,
Zarzecze,  Partyzantów,  zwanego  „Al. Kard.  Wyszyńskiego  -  Strefa  „A”  -  jezioro  Necko  /
5:40:26/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,
że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6n porządku obrad, tj. do rozpatrzenia
projektu  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego
planu zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów  położonych
częściowo  w rejonie  rzeki Netty  i jeziora  Necko  oraz  częściowo  w rejonie  Al.  Kard.
Wyszyńskiego,  ulicy Sportowej,  Tytoniowej,  Zdrojowej,  Hotelowej,  M. Konopnickiej,
Letniskowej,  Zacisze, Nadrzecznej, Mostowej,  Szpitalnej,  Zarzecze,  Partyzantów,  zwanego
„Al. Kard.  Wyszyńskiego  -  Strefa  „A”  -  jezioro  Necko.  Poprosił  Pana  Pawła  Kotwicę  –
Przewodniczącego Komisji Rozwoju o zreferowanie prac Komisji /5:40:26/.

Pan  Paweł  Kotwica  –  Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  poinformował,  że  Komisja
na ostatnim  posiedzeniu  zajmowała  się  ww.  tematem,  iż  jest  to  utworzenie  nowego  planu
miejscowego  szeroko  pojętego  terenu  uzdrowiska  strefy  „A”.  Podjęcie  uchwały  umożliwi
przeznaczenie  terenów  w  strefie  uzdrowiskowej  „A”,  tak  aby  stworzyć  więcej  terenów
inwestycyjnych  z  przeznaczeniem  pod przyszłe  sanatoria  i  w  ten  sposób  powiększyć  ilość
inwestycji  sanatoryjnych  w  naszym  mieście.  Zarekomendował  Radzie  pozytywne
przegłosowanie  projektu  uchwały  i  przystąpienie  do sporządzenia  planu  miejscowego.
Projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie pozytywnie 9 głosami za /5:41:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
glosowanie. Poprosił Państwa Radnych o podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego przycisku
w systemie eSesja /5:42:02/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
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Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
NIEOBECNI (3) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,
że uchwała Nr XLV/439/18  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego
planu zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów  położonych
częściowo  w rejonie  rzeki Netty  i  jeziora  Necko  oraz  częściowo  w rejonie  Al.  Kard.
Wyszyńskiego,  ulicy Sportowej,  Tytoniowej,  Zdrojowej,  Hotelowej,  M. Konopnickiej,
Letniskowej,  Zacisze, Nadrzecznej, Mostowej,  Szpitalnej,  Zarzecze,  Partyzantów,  zwanego
„Al. Kard. Wyszyńskiego - Strefa „A” - jezioro Necko została podjęta /5:42:22/.
/Uchwała Nr XLV/439/18 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 o
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XLIV/421/18  Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 16 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia
udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Augustów.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany
Uchwały Nr XLIV/421/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 16 stycznia 2018 r. w sprawie
ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto
Augustów /5:42:28/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6o porządku obrad tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr XLIV/421/18 Rady Miejskiej  w Augustowie z dnia
16 stycznia  2018 r.  w  sprawie  ustalenia  opłat  za  świadczenia  udzielane  przez  przedszkola
publiczne  prowadzone  przez  Miasto  Augustów.  Poprosił  Pana  Adama  Wysockiego  –
Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej o przedstawienie opinii Komisji /5:42:28/.

Pan  Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  poinformował,
że dzisiaj  Komisja  Społeczno-Oświatowa  rozpatrywała  projekt  uchwały.  Na  posiedzeniu
Komisji Pan Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu przedstawił zastrzeżenia zgłoszone przez
Pana Wojewodę  odnośnie  do  tej  uchwały.  Poprosił  Pana  Kierownika  o  zreferowanie  tych
zmian /5:43:02/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:43:27/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu  omówił projekt uchwały /
5:43:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:44:53/.
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Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej  dodał, że Komisja
Społeczno-Oświatowa projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za /
5:44:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  projekt  uchwały
pod głosowanie.  Poprosił  Państwa  Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  stosownego
przycisku w systemie eSesja /5:45:04/.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (16)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Józef Świątkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Magdalena Śleszyńska, Jacek Truszkowski 
NIEOBECNI (3) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/440/18 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/421/18 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia 16 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola
publiczne prowadzone przez Miasto Augustów została podjęta /5:45:39/.
/Uchwała Nr XLV/439/18 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 p
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XLII/401/2017  Rady
Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  11  grudnia  2017  r.  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  Miasta  Augustowa
na 2018 rok. 
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi w sprawie zmiany uchwały
nr XLII/401/2017  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  11  grudnia  2017  r.  w  sprawie
uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych
Miasta Augustowa na 2018 rok /5:45:45/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6p porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/401/2017 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia
11 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2018 rok. Poprosił Pana Adama Wysockiego –
Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej o przedstawienie wyników prac w sprawie
ww. projektu uchwały /5:45:45/.

Pan  Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  poinformował,
że dzisiaj  projekt  uchwały  był  przedmiotem  posiedzenia  Komisji  Społeczno-Oświatowej.
Poprosił  Pana Michała  Kotarskiego  o  omówienie  zmian,  które  przedstawił  na  posiedzeniu
Komisji /5:46:13/.
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Pan Michał Kotarski – Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych i  Administracyjnych
omówił projekt uchwały /5:46:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:48:25/.

Pan  Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  poinformował,
że projekt uchwały Komisja Społeczno-Oświatowa zaopiniowała pozytywnie 5 głosami za   /
5:48:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  projekt  uchwały
pod głosowanie.  Poprosił  Państwa  Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  stosownego
przycisku w systemie eSesja /5:48:37/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
NIEOBECNI (3) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/441/18 w sprawie zmiany uchwały nr XLII/401/2017 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia  11  grudnia  2017  r.  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki
i Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  Miasta  Augustowa  na  2018  rok  została
podjęta/5:48:59/.
/Uchwała Nr XLV/441/18 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 r 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta na rok 2018 /5:49:09/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6r porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018. Poprosił Panią Aleksandrę Kleczkowską
– Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu o zreferowanie obrad Komisji /5:49:08/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poinformowała,
że Komisja  ds. Budżetu  na  wczorajszym posiedzeniu  przedstawiony  przez  Pana  Burmistrza
projekt uchwały zaopiniowała negatywnie 3 głosami przeciw, przy 4 głosach wstrzymujących
się. Wątpliwości wzbudziła dyskusja odnośnie do zmian w budżecie w sprawie parkingu, który
był  dzisiaj  omawiany,  zmiana  w  wysokości  500.000  zł   na zakup  części  budynku  przy
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ul. Mickiewicza  2b.  Przypomniała,  że  w  materiałach  na  sesję  znajdowała się  oferta  Pana
Starosty z terminem wypowiedzenia się do 31 stycznia; zmiana w wysokości 600.000 zł  na
remont  przedszkola;  sprawa  kuchni,  przygotowywania  posiłków  dzieciom,  infrastruktury,
wzmożonego ruchu przy ulicy /5:49:24/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:50:58/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:51:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:51:30/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:51:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:54:13/.

Pan Radny Jacek Truszkowski /5:54:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:54:27/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:54:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:56:23/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /5:56:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:57:45/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:57:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:00:30/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:00:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:01:27/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /6:01:30/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:01:59/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /6:02:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:02:37/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /6:02:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:03:00/.

Pan Radny Paweł Kotwica /6:03:03/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:08:57/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /6:09:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:10:33/.

Pan Radny Tomasz  Dobkowski  zgłosił  wniosek  formalny.  Zwrócił  uwagę,  że  1,5  mln  zł
zarezerwowane w budżecie   było tylko dlatego,  że była propozycja  wykonania  remontu ze
środków  sprzedaży  nieruchomości  przedszkola  na  ul.  Ogrodowej,  więc  tego  pomysłu  nie
zgłosili Radni z „Naszego Miasta” ani  inni,  tylko jest to autorski pomysł Pana Kierownika.
Dzisiaj są wyszukiwane problemy, że nie można zrobić   przetargu i sprzedać nieruchomości, są
nawet  takie  wnioski,  że  Pan  Kierownik  chce  ratować  Przedszkole  na  ul.  Ogrodowej,  bez
remontu, ponieważ trzeba byłoby przeznaczyć 3 mln zł. Przypomniał, że dzisiaj Radni głosują
w sprawie przedszkola, ale Pan Burmistrz nie podjął żadnych działań związanych ze sprzedażą
nieruchomości przy ul. Ogrodowej, tak jak to miało być w budżecie. Pieniądze zostały przyjęte
tylko  po  to,  aby  móc  przeprowadzić  procedurę  przetargową  i  aby  Pan  Kierownik  mógł
„wytrząsać się” na tej Radzie. Dzisiaj jest z budżetu zdejmowany plac zabaw, który miał być
budowany, aby zrobić przedszkole.  Stwierdził, że trzeba też pamiętać, że po drugiej stronie są
pieniądze mieszkańców. Jeżeli chodzi o łącznik z Powiatowego Urzędu Pracy, to bez sprzedaży
„Ogrodowej” nie będzie na niego pieniędzy. Radni nie mają prawa podejmować takiej decyzji
finansowej,  która może na następne 1,5 mln zł  obciążyć budżet.  Radni powinni  zagłosować
za tym, żeby dofinansować Przedszkole, a zdjąć z budżetu  0,5 mln zł na zakup pomieszczeń
przy Urzędzie Pracy /6:10:37/.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  poprosił  Pana  Radnego
o doprecyzowanie wniosku formalnego /6:12:55/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski  doprecyzował  wniosek,  aby w wydatkach  inwestycyjnych
z jednostek budżetowych zostało wykreślone 500.000 zł, a wstawione „0” /6:13:10/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:13:18/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /6:13:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:15:52/.

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju /6:15:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:16:37/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /6:16:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:21:33/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /6:21:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:25:57/.

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju /6:26:02/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:28:01/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /6:28:04/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:31:39/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:31:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:32:09/.

Pan Radny Wojciech Krzywiński /6:32/20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:33:48/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /6:33:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:36:40/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /6:36:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:38:39/.

Pan Tomasz Bukłaho - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /6:38:44/.

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju /6:39:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:40:19/.

Pan Tomasz Bukłaho - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /6:40:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:40:40/.

Pan Radna Magdalena Śleszyńska /6:40:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:44:39/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /6:44:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:45:26/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /6:47:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:48:17/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:50:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:50:35/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu  /6:50:39/.



49

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:53:09/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /6:55:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:56:11/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu  /6:57:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:58:27/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu  /6:58:34/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:58:44/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /6:58:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:59:31/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poparła  wniosek
Pani Kierownik  Wydziału  PKT  o  przesunięcie  środków  w  wysokości  30.000  zł  na
współorganizację Kongresu Gmin Uzdrowiskowych. Zgłosiła wniosek o przesunięcie jedynie
tej kwoty, ponieważ pozostałe kwoty wymagają doprecyzowania, na co konkretnie mają być
one wydatkowane /6:59:34/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zinterpretował
wniosek Pani Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu, iż zmiana będzie polegała na przesunięciu
kwoty  30.000 zł,  a  pozostała  kwota podlega  doprecyzowaniu.  Radni  wrócą do tego tematu
po przedstawieniu  pełnej  informacji  ze  strony  Wydziału,  bo  w  tej  chwili  taka  informacja
nie została  udzielona.  Przypomniał,  że  był  już  zgłoszony  jeden  wniosek,  aby  kwotę  w
wysokości 500.000 zł zmienić na „0”złotych. Poprosił o sprecyzowanie tego wniosku  /7:00:13/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski zaproponował zmniejszenie deficytu budżetowego /7:00:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:01:07/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:01:13/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /7:01:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:01:57/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  doprecyzowała
wniosek,  który  polega  na  zwiększeniu  działu  750  o  kwotę  30.000  zł,  a  reszta  dotyczy
zmniejszenia deficytu /7:02:07/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski wycofał swój wniosek /7:02:43/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  jeszcze  raz
doprecyzowała wniosek formalny, który dotyczy działu 700 - wydatki inwestycyjne jednostek
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budżetowych, w którym: „mamy przesunięcie 500.000 zł i zmieniamy na kwotę „0” złotych,
zmniejszamy o tę kwotę deficyt budżetowy; zdejmujemy z działu 750 kwotę 35.350 zł, czyli
przesuwamy tylko 30.000 zł,  i  również zmniejszamy deficyt budżetowy w tej  wysokości” /
7:02:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:03:31/.

Pan Sławomir Sieczkowski  –  Skarbnik  Miasta  przypomniał,  że  dzisiaj  Państwu Radnym
została  przesłana  autopoprawka.  Poprosił,  aby  prace  były  procedowane  na  nowej  wersji
projektu  uchwały.  Zrozumiał,  że  do  tej  treści  zostanie  wprowadzona  zmiana  polegająca  na
zwiększeniu  wydatków  promocyjnych  o  35.350  zł  i  wykreśleniu  zadania  polegającego  na
nabyciu nieruchomości na kwotę 500.000 zł. Łącznie zmniejszeniu ulegają wydatki o 535.350
zł.  Poinformował,  że  o  taką  też  kwotę  za  chwilę  przedstawi  projekt  zmiany  w  treści
normatywnej uchwały, chyba, że będą dalsze wnioski  /7:03:35/.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie
wniosek formalny zgłoszony przez Panią Aleksandrę Kleczkowską – Przewodniczącą Komisji
ds. Budżetu. Poprosił Państwa Radnych o podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego przycisku
w systemie eSesja /7:04:37/.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (10)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Paweł  Kotwica,  Piotr  Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki
PRZECIW (4)
Wojciech  Szymon Krzywiński,  Dariusz Ostapowicz,  Józef  Świątkowski,  Bogdan Wierzbicki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Jacek Truszkowski 
NIEOBECNI (3) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  wniosek
Pani Aleksandry Kleczkowskiej – Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu został uwzględniony /
7:07:00/.

Pan  Sławomir  Sieczkowski  –  Skarbnik  Miasta  wniósł  w  imieniu  Pana  Burmistrza
autopoprawkę  do  ostatecznej  wersji  uchwały  budżetowej,  którą  Państwo  Radni  otrzymali
z pierwotną autopoprawką w zakresie przesunięcia zadań polegającą na dokonaniu zmniejszenia
wydatków  na  zadania,  o  których  przed  chwilą  Państwo  Radni  mówili,  czyli  zmniejszenia
o 35.350 zł  wydatków  promocyjnych,  zmniejszeniu  zwiększenia,  które  było  pierwotnie
przedłożone,  i  niedokonania  zwiększenia  wydatków   na  zakup  nieruchomości  w  kwocie
500.000 zł  ze  skutkiem  dla  deficytu  budżetu  miasta,  który  ulegnie  zmniejszeniu  oraz  ze
skutkiem  dla  przychodów  budżetu  miasta  służących  pokryciu  tego  deficytu,  a  dotyczy  to
pozycji  tzw. wolnych środków, czyli  pokrycie  deficytu wolnymi środkami będzie w sposób
naturalny  mniejsze.  Autopoprawka  wiąże  się  też  ze  zmianą  we  wszystkich  załącznikach
uchwały /7:07:15/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  projekt  uchwały
z autopoprawką pod głosowanie. Poprosił Państwa Radnych o podniesienie ręki i naciśnięcie
stosowanego przycisku w systemie eSesja /7:08:20/.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA  (10)  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Paweł  Kotwica,  Piotr  Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,
Dariusz Ostapowicz, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki 

NIEOBECNI (3) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/442/18 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018 została podjęta/7:08:59/.
/Uchwała Nr XLV/442/18 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt s
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2018-2031.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031 /7:09:06/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6s porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata
2018-2031. Poprosił Panią Aleksandrę Kleczkowską – Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu o
zreferowanie obrad Komisji /7:09:06/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poinformowała,
że Komisja ds. Budżetu na wczorajszym posiedzeniu projekt uchwały zaopiniowała negatywnie
2 głosami przeciw, przy 5 głosach wstrzymujących się  /7:09:38/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:09:52/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu doprecyzowała swoją
wypowiedź,  że Komisja ds. Budżetu opiniowała projekt uchwały przed poprawką wniesioną
przez Pana Burmistrza /7:10:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:10:02/.
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Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta  poinformował, że Państwo Radni otrzymali
dodatkową, poprawioną wersję projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej.
Zwrócił uwagę, że Państwo Radni będą uchwalali  nową prognozę na lata 2018-2031. Omówił
projekt uchwały,  po autopoprawce, która polega również na dostosowaniu w WPF kolumny
dotyczącej 2018 roku do uchwalonej przed chwilą uchwały budżetowej /7:10:10/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie. Poprosił Państwa Radnych o podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego przycisku
w systemie eSesja /7:12:42/.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Paweł  Kotwica,  Piotr  Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,
Dariusz Ostapowicz, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki 
NIEOBECNI (3) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/443/18 w sprawie w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta
Augustowa na lata 2018-2031 została podjęta /7:13:11/.
/Uchwała Nr XLV/443/18 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 t 
Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek opłat  za  zajęcie
pasa drogowego dróg gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie ustalenia
wysokości  stawek  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  dróg  gminnych,  których  zarządcą  jest
Burmistrz Miasta Augustowa /7:13:20/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6t porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  dróg
gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Miasta Augustowa. Omówił projekt uchwały, którą
zajęła  się  Komisja  Rozwoju.  Poinformował,  że  projekt  uchwały  został  zaopiniowany
jednogłośnie pozytywnie,  ponieważ obniżenie stawek za zajęcie pasa drogowego spowoduje
bardzo  istotną  inwestycję  w Augustowie,  a mianowicie  budowę  sieci  światłowodowej.
Światłowód zostanie  zbudowany przez firmę, która to przedsięwzięcie  finansuje z programu
rządowego.  Komisja  zapoznała się  z przebiegiem światłowodu na mapach.  Jeżeli  opłaty nie
zostaną przez Państwa Radnych obniżone, to  inwestycja nie będzie realizowana w Augustowie.
Zaapelował  o  poparcie  obniżenia  podatków,  które  może  zaowocować  być  może  spadkiem
wpływów budżetowych, ale spowoduje bardzo istotną inwestycję dla rozwoju Augustowa i jego
mieszkańców.  Poprosił  Pana Pawła  Kotwicę  –  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  o
wybaczenie, że pierwszy zabrał głos w tej sprawie, ale był jej inicjatorem /7:13:20/.
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Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju /7:15:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  projekt  uchwały
pod głosowanie.  Poprosił  Państwa  Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  stosownego
przycisku w systemie eSesja /7:15:11/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena  Śleszyńska,  Józef Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
NIEOBECNI (3) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr XLV/444/18 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg
gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Miasta Augustowa została podjęta /7:15:31/.
/Uchwała Nr XLV/444/18 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 u 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  w  uchwale  Nr  XX/166/16  Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany
w uchwale Nr XX/166/16 Rady Miejskiej  w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r.  w sprawie
Statutu Miasta Augustowa /7:15:41/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6u porządku obrad, tj. do rozpatrzenia projektu
uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr XX/166/16 Rady Miejskiej  w Augustowie z  dnia
2 marca  2016  r.  w  sprawie  Statutu  Miasta  Augustowa.  Przypomniał,  że  Państwo  Radni
zdecydowali  o  powołaniu  Komisji  Statutowej  ze  względu  na  to,  że  system do głosowania,
którym  Radni  się  posługują  w obecnym  kształcie  Statutu,  wymusza  podniesienie  ręki  i
głosowanie  w systemie.  Intencją  Rady  było  to,  aby  tę  przeszkodę  usunąć  i  tak  się  stało.
Poinformował, że będąc członkiem Komisji Statutowej złożył wniosek o wprowadzenie kilku
zmian w Statucie. Podziękował wszystkim radnym, którzy pracowali w Komisji Statutowej za
poparcie  tych  zmian,  które  sprowadzają  się  do wprowadzenia  obligatoryjnych  transmisji  i
retransmisji  z  obrad  Rady  Miejskiej  i za wprowadzenie  w  Statucie  zmiany,  która  precyzuje
inicjatywę  uchwałodawczą  w mieście.  Następnie  poinformował,  że  chciałby  do
przedstawionego  projektu  uchwały  wprowadzić  jeszcze  jedną  poprawkę,  która  polega  na
dodaniu  w  par.  1  dodatkowego  zapisu  w brzmieniu:  „Imienne  wyniki  głosowania  Radnych
publikowane  są  niezwłocznie  po zakończeniu  obrad  w Biuletynie  Informacji  Publicznej,  na
stronie internetowej Urzędu Miejskiego oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty”. Wyjaśnił,
że intencją tej poprawki jest to, aby mieszkańcy mieli szybki i bezpośredni dostęp do wyników
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głosowań.  Zgłosił  wniosek  formalny  o  wprowadzenie  tej  poprawki  do  projektu  uchwały  /
7:15:41/.

Pan Piotr Pilasiewicz – Przewodniczący Komisji  Statutowej  poinformował,  że wszystkie
przedłożone Państwu Radnym poprawki do Statutu Miasta Augustowa zostały zaopiniowane
jednogłośnie pozytywnie przez Komisję Statutową /7:19:44/.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie
wniosek  formalny  polegający  na  dopisaniu  kwestii  imiennych  wyników  głosowania  i  ich
publikacji niezwłocznie po zakończeniu obrad sesji. Poprosił Państwa Radnych o podniesienie
ręki i naciśnięcie stosownego przycisku w systemie eSesja /7:19:59/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
NIEOBECNI (3)
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że  poprawka
w projekcie uchwały została wprowadzona. Następnie zaprosił Państwa Radnych do głosowania
nad  projektem uchwały  z  wprowadzoną  zmianą.  Poprosił  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie
stosownego przycisku w systemie eSesja /7:20:33/. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
NIEOBECNI (3) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
w sprawie zmiany w uchwale  Nr XX/166/16 Rady Miejskiej  w Augustowie z  dnia 2 marca
2016 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa została podjęta /7:20:54/.
/Uchwała Nr XLV/445/18 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 w 
Dyskusja nad projektem programu "AIRGUSTÓW".
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/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  dyskusji  nad  projektem  programu
„AIRGUSTÓW” /7:21:00/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6w porządku obrad, zgłoszonego przez Panią
Radną  Sylwię  Bielawską  –  Przewodniczącą  Komisji  Uzdrowiskowej,  tj.  do  dyskusji  nad
projektem  programu  „AIRGUSTÓW”.  Udzielił  głosu  Pani  Przewodniczącej  Komisji
Uzdrowiskowej /7:21:00/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji  Uzdrowiskowej  z uwagi na niezwykle
późną godzinę sesji zaproponowała zdjęcie z porządku obrad punktu poświęconego dyskusji
w powyższej sprawie i przeniesienie jej na kolejną sesję /7:21:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  zrozumiał, że propozycja
Pani   Przewodniczącej jest wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad. Poddał wniosek
pod głosowanie.  Poprosił  Państwa  Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  stosownego
przycisku w systemie eSesja /7:21:40/.
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Paweł Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Magdalena Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
NIEOBECNI (3) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że  poprawka
w porządku obrad została wprowadzona /7:22:37/.

Ad. pkt 7
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego odpowiedzi na interpelacje i zapytania /
7:22:43/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  realizacji  punktu  7  porządku  obrad,  tj.  do  odpowiedzi
na interpelacje i zapytania /7:22:43/.

Pan Wojciech  Walulik  –  Burmistrz  Miasta  poinformował,  że  odpowiedzi  na  interpelacje
i zapytania udzieli drogą pisemną /7:22:58/.

Ad. pkt 8
Przyjęcie  protokołów  z  obrad:  XLIII  sesji  RM  z  28.12.2017  r.  i  XLIV  sesji  RM
z 16.01.2018 r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołów z obrad: XLIII
sesji RM z 28.12.2017 r. i XLIV sesji RM z 16.01.2018 r. /7:23:04/.
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Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 8 porządku obrad, tj. do przyjęciu protokołów
z obrad poprzednich sesji, tj XLIII sesji RM z 28.12.2017 r. i XLIV sesji RM z 16.01.2018 r.
Zapytał,  czy są  uwagi  do  protokołów.  Uwag  nie  zgłoszono.  Pan  Przewodniczący  poddał
protokoły  pod  głosowanie.  Poprosił  Państwa  Radnych  o  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie
stosownego przycisku w systemie eSesja /7:23:04/.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Jerzy Dobrowolski, Paweł Kotwica,
Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,
Dariusz Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Tomasz Dobkowski, Aleksandra Kleczkowska
NIEOBECNI (3) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że  protokoły
zostały przyjęte /7:24:06/.

Ad. pkt 9
Zapytania i wolne wnioski. 
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  zapytaniom  i  wolnym  wnioskom  /
7:24:24/.

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi  obecnie do realizacji  punktu 9 porządku obrad,  tj.  do zapytań  i  wolnych
wniosków /7:24:24/. 

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /7:24:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:25:09/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /7:25:10/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:26:14/.

Pan Tomasz Buklaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /7:26:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:26:46/.

Pan Tadeusz Jaworski – Prezes Stowarzyszenia „Integracja” /7:27:00/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:27:14/.
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Pan Tadeusz Jaworski – Prezes Stowarzyszenia „Integracja” /7:27:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:31:34/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /7:31:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:32:11/.

Pan Tadeusz Jaworski – Prezes Stowarzyszenia „Integracja” /7:33:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:34:52/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski  wniósł o wyjaśnienie,  co jest  z ulicami Rucianą, Ziołową,
i całym osiedlem. Poinformował, że mieszkańcy rozmawiali z wykonawcą. Wykonawca nie ma
podpisanego aneksu na przedłużenie robót, prawdopodobnie wycofuje się i  nie będzie budował
tych ulic. Zapytał, czy budowa ww. ulic jest zagrożona, czy aneks jest podpisany. Mieszkańcy
twierdzą, że Pan Kotarski podpisał z nimi aneksy, jeśli chodzi o wykonanie. Komitet podpisał
to już  w  grudniu,  więc  tylko  po stronie  Pana  Burmistrza  leży  podpisanie  aneksu
na przedłużenie. Chodziło o zmianę terminu ze względu na pogodę. Mieszkańcy tej dzielnicy
powinni wiedzieć, co Pan Burmistrz z tym robi  /7:35:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:36:39/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /7:36:42/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:36:47/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /7:36:48/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /7:36:54/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /7:36:58/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /7:37:04/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:37:09/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /7:37:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:37:43/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /7:37:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:38:22/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /7:28:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:38:29/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /7:38:31/.
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Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /7:38:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:38:43/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:38:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:39:46/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /7:39:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:41:56/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:41:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:42:27/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /7:42:29/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:42:35/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /7:42:39/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:42:49/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /7:43:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:44:50/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:45:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:45:28/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /7:45:30/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:46:07/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Statutowej powołując się na Statut
Miasta Augustowa wniósł o przeniesienie obrad Rady Miejskiej na inny termin. Zaproponował,
aby dalsza część sesji odbyła się w poniedziałek o godzinie 16.00. Zwrócił uwagę, że minęło już
8 godzin od jej rozpoczęcia. Następnie wycofał wniosek /7:46:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:46:45/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /7:46:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:48:00/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /7:48:10/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:49:31/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /7:49:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:49:47/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /7:49:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:51:02/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:51:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:51:24/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /7:51:35/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /7:51:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:52:10/.

Pan Marcin Kleczkowski /7:52:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:55:37/.

Pan Radny Wojciech Krzywiński /7:55:42/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:56:04/.

Pan Tadeusz Jaworski – Prezes Stowarzyszenia „Integracja” /7:56:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:57:00/.

Pan Tadeusz Jaworski – Prezes Stowarzyszenia „Integracja” /7:57:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:59:01/.

Pan Radny Piotr Pilasiewicz /7:59:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:59:33/.

Pan Tadeusz Jaworski – Prezes Stowarzyszenia „Integracja” /7:59:34/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:00:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:00:52/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:01:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:02:53/.
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Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /8:03:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:03:59/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:04:04/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:04:25/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /8:04:30/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:06:28/.

Pan Radny Tomasz Miklas /8:06:31/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:06:53/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /8:07:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:08:41/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /8:08:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:09:47/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /8:09:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:10:28/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /8:11:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:11:41/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /8:11:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:13:09/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński  /8:13:12/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:14:13/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /8:14:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:14:59/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /8:15:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:15:43/.

Pan Tadeusz Jaworski – Prezes Stowarzyszenia Integracja /8:16:13/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:17:54/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /8:17:58/.

Ad. pkt 10
Zamknięcie obrad.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  po  wyczerpaniu  porządku  obrad  zamknął  XLV sesję  Rady
Miejskiej /8:18:14/.

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Augustowie

Filip Jerzy Chodkiewicz

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk – stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


